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Mehran Tavakoli Keshe - Hallo, ... Goedemorgen, goedendag, zoals gewoonlijk. Waar

en wanneer je ook luistert naar deze serie Kenniszoekers van het Ruimteschip

Instituut van de Keshe Stichting. Zoals gewoonlijk verwelkomen we je weer bij deze

500 en tweede teaching. We hebben een paar boodschappen voor jullie. Allereerst

zijn we vandaag in Amsterdam. En we nodigen uit, via de officiële kanalen van je weet

wel, via de Nederlandse [telegram groep], (:18). geven we een privébijeenkomst voor

de Kenniszoekers (KS) van de, wat wij noemen, de thuisbasis van de Keshe

Foundation (KF) in Nederland. Neem contact op met je mensen, we wilden het heel

stil houden, maar nu zijn we hier nog een dag of twee, En via de juiste kanalen, zul je

in staat zijn om ons te ontmoeten. We kunnen elkaar tenminste ontmoeten. We zijn

niet met velen, ik denk dat we wel bij elkaar kunnen komen. Soms, misschien vrijdag,

of later zaterdag, ontmoeten we elkaar op een van de mooie plekken in Amsterdam.

En we komen, op een bepaalde manier, weer thuis. En we wilden het heel rustig

houden, alleen voor de Nederlanders. Maar, als de Nederlandse Kenniszoekers, wat ik

noem, bereid zijn om de reis naar Amsterdam te maken, dan zijn we hier, we

kondigen het aan via de kanalen van de Keshe Foundation in Nederland, om deze

bijeenkomst te kunnen bijwonen. Het zal een genoegen zijn om jullie weer te

ontmoeten, na 12, 14 jaar. We hebben lange tijd regelmatig lezingen gegeven in

Nederland, wekelijks en maandelijks.

Dat is waar de belangrijkste steun van de Keshe Foundation zich opbouwde, tussen

Nederland en België, en een "wereldwijde ziekte" werd. We zullen je laten weten waar

de locatie zal zijn, en als we ergens in de komende 24 uur de aantallen weten, weten

we de grootte van de zaal die we nodig hebben.



Het zal leuk zijn om jullie allemaal weer te zien, en we zien wel waar we heengaan.

Met betrekking tot de vergadering van 11 november. We hebben 11 november

opgewaardeerd tot een prachtige presentatie. (:20). We zullen de ruimtetechnologie

presenteren die het voorstellingsvermogen van de mens te boven gaat. Systemen

zullen worden ingebracht, technologieën zullen worden getoond waarvan de huidige

ruimtetechnologieën niet eens kunnen dromen dat ze bestaan en operationeel zijn.

We zullen het aantal mensen van de Kenniszoekers die op de 10e en de 11e en de 12e

kunnen komen beperken en we zullen de presentatie opvoeren, niet alleen aan de

astronauten, maar ook aan de ruimtevaartorganisaties, aan wetenschappelijke

organisaties en aan de pers. We zullen technologieën laten zien waarvan de mens

zich niet kon voorstellen dat ze op dit moment in de handen van de mens zijn. En dan

bouwen we erop voort en gaan we verder.

De, wat ik noem de... wat we ongeveer 300 mensen hebben laten lopen, zullen we

verhogen naar ongeveer 500 en de Kenniszoekers die geboekt zijn in de komende

dagen, houden we die positie.

En de rest, de... wat we noemen, de stoelen zullen worden toegewezen aan de... wat

we noemen, grote bedrijven zullen komen kijken en als ambassadeurs worden

uitgenodigd. Verwacht dingen te zien die niet eens in het onderwijs besproken zijn.

We hebben veel kennis op de achtergrond gehouden, omdat we dachten dat de

mens er nog niet klaar voor was.

Nu de Chinese regering met ons als medewerkers in de ontwikkeling van de

technologie (T) [staat], geven we deze kennis vrij om gezien te worden in het Westen.

Kennis waarvan zelfs onze eigen Kenniszoekers niet begrijpen dat die in ons bestaat.

En dan brengen we deze vooruitgang naar de volgende stap. (:22).

Degenen onder jullie die de week voor 11 november bijwonen, registreer je zo snel

mogelijk, want we richten ons op het weekend plus de mensen die vorige week bij

ons waren in Manchester, om de volgende stap te zetten in wat we de ontwikkeling

van de technologie noemen. Het onderwijs in Londen zal een geweldige week

worden. Ik denk dat sommigen die de bijeenkomst in Manchester hebben

bijgewoond, begrijpen wat het betekent. De verandering die het met zich meebrengt,



en die het met zich meebrengt voor ons, is niet dat we de wereld gaan veranderen,

we gaan het begrip van onszelf voor ons eigen werk vergroten.

In dit proces gaan we een stap verder. We laten je de beperking van transmutatie en

transport (T&T) begrijpen. De beperking van wat mogelijk is om te doen. In de

komende weken en maanden zullen er enorme nieuwe technologieën worden

vrijgegeven. Nu we naar de ontwikkeling van de Ruimte en Ruimtetechnologie zijn

gegaan en we min of meer klaar zijn met jullie het alfabet van de

energietransformatie te leren. Nu komen we bij de transmutatie van de Ruimte, we

komen bij Kosmische Stralen (CR), we gaan begrijpen hoe we kunnen transporteren,

transmuteren en in beide dimensies kunnen leven (D). Begrijpen van de Totaliteit van

de kennis, in... aan beide kanten van het hek, zoals ik het noem. Maar het hangt ervan

af wat je wilt, wat je besloten hebt, aan welke kant van het hek je wilt zitten om te

kijken? De ene kant van het hek is de Ziel van de Mens (STM), energiepakket. De ene

kant van de Mens is de Ziel van de Fysiekheid (STP), een ander energiepakket. Hoe

gaan we hiermee om?

Hoe worden we om te beslissen, welke loopt en welke laat zien, en welke doet wat het

doet? (:24).

Op de lange termijn zal de leer van de Keshe Foundation op een andere manier tot

bloei komen. Tegelijkertijd zal de Keshe Foundation, door de ontwikkeling van de

technologie, in de komende dagen een nieuw kanaal openen, een nieuwe manier,

een nieuwe presentatie van technologie, van wat wij noemen, interactie met het

welzijn van de Mens. Aandoeningen die tot nu toe niet werden en konden worden

begrepen, kunnen worden gebracht op de, wat wij noemen, 'nieuwe dimensie van het

werk'. Ziektes die de dokters zich niet konden voorstellen, kunnen in minuten en

dagen worden veranderd, [deze] worden [nu] aangeboden aan de wetenschappelijke

wereld. Aandoeningen die we ons niet konden voorstellen, kunnen zo gemakkelijk

worden behandeld, door de interactie van de velden, nieuwe technologieën, nieuwe

systemen zullen worden geleverd, en het is al in gebruik, dat de mogelijkheid zal

brengen om Parkinson uit te roeien. Uitroeiing van ziekten zoals ILS en andere

aandoeningen. Heel veel uitroeiing van wat we het 'neurosysteem van de mens'



noemen, dat de lichamelijkheid (P) van de mens niet aankan. Door de STM te

verbinden met de STP, en daarmee verbinding te maken met wat we de fysieke

dimensie van de mens noemen.

De Keshe Foundation, zoals we je hebben laten zien, en zoals we de technologieën

hebben ontwikkeld, met betrekking tot coma, zoals we hebben laten zien, kostte het

ons weken en maanden van operaties om een coma in conditie terug te brengen,

zoals we zagen bij Naomi en andere gevallen. Nu is de technologie zo snel ontwikkeld,

dat het binnen enkele minuten kan worden gedaan. (:26). We zullen deze kant van de

kennis openen, hopelijk met toestemming van de Chinese regering in de Macau

presentatie van de hulp.

We zullen de effectiviteit laten zien van de nieuwe doorbraak in wetenschap, waarbij

mensen met Parkinson binnen enkele dagen, uren en minuten weglopen uit het

pijnlijke leven dat ze door de aandoening hebben geleid.

We openen een nieuwe technologie die zal worden geleverd in combinatie met wat

we al hebben ontwikkeld, de uitroeiing van kanker door de wetenschappelijke wereld

en door opnieuw te werken via onze operatie in China. Op een bepaalde manier

dragen we de kennis over aan de artsen en laten we hen het systeem zien dat ze

kunnen gebruiken. We hebben dit op vele manieren getest, maar nu in de afgelopen

weken zien we dat er een einde komt aan veel van deze dingen. Sommige van de

resultaten en testen van onze kant laten zien dat het 100% correcte resultaat is

bereikt, en kan worden bereikt, en kan worden ontwikkeld over weken en maanden,

het uitroeien van wat wij de verlamming van het lichaam van de man in de fysieke

dimensie noemen.

Deze technologie is al veel eerder toegepast. Maar nu komt ze tot bloei. Wat we

vragen, en wat we zullen vragen, is om te beginnen met de nieuwe proeven. Wat wij

noemen, conversie van de energieën van de mens in een dimensie van de STP naar

de, wat wij noemen, P van de mens.



Hiervan hebben we de resultaten gezien. We weten precies wat we moeten doen. Op

een bepaalde manier zijn zelfs onze UBESU's (Universal Body Enhancement Space

Unit) en de systemen die we gebruiken in Linz en nu in onze servicecentra, totaal

verouderd. (:28).

Ik heb deze technologie bewaard tot een dag, [voor de toekomst], zoals de conferentie

in Londen, dat de man het kan testen. En nu zijn we klaar om het te laten zien. We zijn

klaar om te laten zien dat de meeste ziekten van de P van de mens uitgeroeid kunnen

worden in de ruimte, niet zullen bestaan, op een bepaalde manier is het een

geschenk.

Op een bepaalde manier is het begrijpen hoe te transmuteren tussen en hoe fysieke

dimensie te worden in een andere positie en tijd. En dan zullen we de volgende stap

zien.

Ik heb altijd gedroomd van de dag waarop ik deze technologie in de ware zin van het

woord kan vrijgeven, en de bijeenkomst in Londen is de plaats waar we nieuwe

deuren zullen openen. Je begreep het niet toen hij zei: "de doden zullen opstaan en

de man die verlamd is in een rolstoel zal in een oogwenk lopen." We zullen deze

technologie op een snelle manier naar voren brengen om die verandering teweeg te

brengen. En dit zal beginnen, is al begonnen, op een zeer, wat wij noemen, stille

manier, onze artsen en onze systemen zijn getest om de juistheid ervan aan te tonen,

dat ze het begrijpen. Mensen die het systeem gebruiken hebben de verandering in

hun lichaam gevoeld wanneer ze het via ons systeem, intern, gebruiken.

Maar nu gaan we nog een stap verder, veel, veel verder. Want er zijn twee keuzes. Ik

kan je nog 10 jaar lesgeven om je zover te brengen, of nu je het grootste deel van de

kennis begrijpt, kan ik het laten zien en kan ik het overbrengen, en dan moet je het

begrijpen. In het Engels zeggen we: "the proof of the pudding is in eating it. We

brengen de "pudding", kijken of je het kunt eten en begrijpen. Intellect, kennis,

wetenschap, worden onmiddellijk overgedragen. Wat ook de kennis van de mens is,



(:30). kan ogenblikkelijk overgedragen worden. Het maakt niet uit welke taal, welke

emotie.

Toen ik de lessen van vorige week doornam, terwijl ik met de Kenniszoekers zat,

sommigen van hen oude Kenniszoekers, sommigen al jaren trouw aan de Keshe

Foundation, realiseerde ik me dat ze hebben gewacht, en gewacht, dat, die belofte zal

voltooien. Nu is het tijd om te voltooien. Levering van technologieën die de

verbeelding van de mens te boven gaan.

De levering van technologieën die de uitroeiing van ziektes uit de lichamelijkheid van

de mens brengen, zal worden getoond. Ik heb dit de afgelopen weken in China getest

en het was verbazingwekkend om het te zien. En ik dacht: Kenniszoekers begrijpen

niet eens wat er voor hen staat.

Ze zijn te druk bezig met lichamelijkheid, ze zijn te druk bezig met het begrijpen van

niets. En ze wachten nog steeds, omdat ze het volledige begrip, het volledige begrip

van de technologie niet hebben begrepen.

Misschien is het tijd om het te laten zien, maar geen tovenaar te worden, want jullie

hebben het fundamentele begrip van de technologie, zoals velen van jullie hebben

begrepen. Zoals ik de afgelopen dagen tegen een Kenniszoeker zei, zal de grootste

show op Aarde over ruimtetechnologie op 11 november in Londen vertoond worden.

Een show zal niet "een show" zijn, maar het laat zien wat technologie is, en wat de

ruimtevaarttechnologieën van vandaag te bieden hebben.

We zullen een einde maken aan nucleaire oorlogsvoering en aan de hebzucht van de

mens voor alle elementen van de schepping. We zijn hier niet om indruk te maken,

we zijn hier om verandering te brengen. En deze verandering zal in zijn eerste stap

getoond worden op 11 november in Londen. (:32). De locatie is beperkt, en zoals ik de

afgelopen dagen tegen het hoofd van de Keshe Foundation heb gezegd, sluit de

registratie binnen een paar dagen. We zullen de prijs verhogen tot het punt dat geen

enkele Kenniszoeker het zich kan veroorloven. Omdat we de wereld willen laten zien



dat er genoeg Kenniszoekers zijn die binnenkomen via de "200 sessies" en via de

andere kanalen van de Keshe Foundation.

Nu is het tijd voor de wereld om te zien, en voor Pers om onder de indruk te zijn van

wat ze zichzelf de afgelopen jaren voor de mensheid hebben ontzegd.

Op 11 november zal ik in Londen technologieën laten zien die de wetenschappelijke

wereld versteld zullen doen staan. We zullen de koers veranderen en we zullen

brengen wat ik al jaren van plan ben te doen. Kennis en technologieën die de meeste

technologie van vandaag overbodig maken. Er is een behoefte om deze transformatie

en deze transmutatie van kennis nu te brengen en we hebben genoeg tijd om elke

andere mogelijkheid van een nieuwe oorlogscyclus te stoppen, omdat de man niet

met iets anders bezig is.

In de Londense presentatie zul je als Kenniszoekers enkele van de meest

verbazingwekkende dingen zien en zeggen: "wow, het stond voor onze neus en we

zagen het niet. Hij sprak er altijd over, maar nu laat hij het zien." Nu begrijp je de

verandering. Nu begrijp je de beperking. Degenen onder jullie die in Manchester

waren, werden geraakt door enkel de, wat ik noem, de eerste "zachte veren" van de

kennis in het begrijpen van jezelf. In transmutatie en transport van dimensie van

lichamelijkheid en begrijpen hoe je het kunt doen.

We zullen technologieën naar Londen brengen en laten zien, die de wereld van de

wetenschap zullen verbijsteren. Dat hoeveel we verkeerd begrepen hebben, (:34). en

hoeveel we verkeerd gedaan hebben. In onze dimensie van het begrijpen van

transmutatie, hebben we de beperking van het leven in materiestaat bereikt. Nu

openen we een nieuwe horizon in het energieleven. Dimensie van de Ziel, dimensie

van begrip, interactie van de dimensie van de velden, en niet slechts een paar

ampères en volt en watt, en slechts een paar "bits en bobs." Je hebt genoeg tijd gehad

ommet MaGravs te spelen, je hebt genoeg tijd gehad ommet de Sterformatie (SF) te

spelen,



ik heb je genoeg tijd gegeven ommet MaGravs te spelen en kennis ommet elke

mogelijkheid van elke kennis te spelen. En jullie, zoals gewoonlijk, als ondeugende

kinderen, speelden en speelden maar. Nu is het tijd om het te laten zien.

Het is tijd om de dimensie van begrip te brengen, en de uitdagingen waar de mens

voor staat in de dimensie van het fysieke transport en transmutatie. Het onderricht

van vandaag is heel eenvoudig. Onderricht van vandaag is opnieuw beseffen, jullie

Kenniszoekers, dat jullie daar een week voor mij zitten, hoeveel jullie gespeeld hebben

en hoeveel meer jullie nog moeten spelen, om gelukkig te zijn dat jullie iets kunnen

doen. Om blij te zijn dat je kunt begrijpen hoe situaties en condities gecreëerd

kunnen worden. In het begrijpen van de technologie, in het begrijpen van de, wat wij

noemen, de Totaliteit van het werk van de energieën van het lichaam van de man,

komen we tot iets heel belangrijks. (:36). We realiseren ons hoeveel we kunnen

werken.

Rick, ik heb een probleem, ik weet niet hoe deze mensen over mijn scherm bewegen.

<< Problemenmet het whitebord >>

(:40).

K- .... (:40:41). Oh, daar is het. Ik heb het gevonden. De kennis neemt toe en we worden

er steeds onwetender in. ... (:41:10).

... Terug naar het onderricht, in het begrijpen van iets dat we nooit begrepen hebben,

maar we benadrukken het keer op keer voor jullie om het te begrijpen. In de dimensie

van de fysicliteit van de man. ... (Oh, erg mooie vorm. Waar vind ik nu kleuren?)

We weten in de dimensie van lichamelijkheid van de man. (:42). De mens heeft geen

fysieke dimensie als er geen omgevingsveld is. Dat betekent dat we geen dimensie

hebben als er geen magnetisch gravitatieveld (MG) van de aarde om ons heen was.

Als we naar een andere dimensie verhuizen, als we naar een andere positie verhuizen

en de omgeving verandert, zullen we ontdekken dat wij als mens niet zullen bestaan.

(Maar wat interessant zal zijn voor de meesten van ons is, als we het veld, het

omgevingsveld, veranderen, worden we dan onzichtbaar?



In de velddimensie van de mens, op Aarde, hebben we een lichamelijkheid. Wanneer

we de velden veranderen, verdwijnen we. Als wat voor soort nieuwe wezens zouden

we ons manifesteren? Verandert de mogelijkheid van een "levenslijn"? Of hebben we

nog steeds die mogelijkheid, dat wat ik noem, de Ziel in ons hebben? De Ziel hebben

die de dimensie van P door de STP heen kan brengen, in een nieuwe staat van leven.

(:44). (Toont vreemde vormmet Ziel in het midden).

Op een bepaalde manier, als we veranderen, als we een nieuwe toestand, een nieuwe

omgeving brengen, hoe zouden we er dan uitzien? Zouden we erop vertrouwen terug

te kunnen gaan naar onze echte kleuren en condities en leven als mens? (Tekent

vorm van mens). Zouden we denken als een mens in de dimensie, of zouden we

denken als een nieuw schepsel, een nieuw begrip volgens de omgeving waarin we

ons manifesteren? De waarheid over dit alles is dat, hebben we begrepen, dat we een

nucleaire bom hebben, met enorme stralingsmogelijkheden. Dat is een Kosmische

Straling die zit binnen de centrum van het lichaam van de man, we noemen het de

STM. Het is energieker, krachtiger in kracht, dan het hele fysieke lichaam bij elkaar.

Het lichaam van de mens bestaat uit miljarden en miljarden cellen, en elke cel zelf

heeft een energie om zijn positie en levenstoestand te handhaven. Dus het lichaam

van de mens is fysiek een energiepakket maal miljarden, triljoenen. (:46). En die

energie in de dynamische bewegingsoverdracht van de velden naar wat wij zijn bloed

noemen, creëert een kooi om ons in vast te houden.

Een energiepakket dat een ander omsluit. Maar er is een onderlinge verbinding

tussen deze twee, die het mogelijk maakt dat de een in de ander kan worden

ingebed.

Op een bepaalde manier, als je het op een grotere schaal bekijkt, heb je je fysieke

dimensie buiten de interactie van deze twee. Het lijkt veel op zwaartekracht en

magnetische velden. In hun interactie creëren we de Massa, lichamelijkheid. Er is

geen verschil als je de STP, het M-veld, en de STM, het G-veld noemt. Met de

mogelijkheid dat de één van positie kan veranderen met de ander. Via een

interconnectie, via een interne krachtniveau, wat we "gemeenschappelijke noemer"

noemen, kunnen ze van de ene naar de andere schakelen. Dan zal deze wissel in



interactie met de omgeving beslissen hoe je jezelf manifesteert op een punt en een

plaats. (:48).

(Als) je de velden omschakelt naar de dimensie van lichamelijkheid, wat hebben we

dan? We krijgen een verbazingwekkende toestand waarin wat we de dimensie van de

interactie, de dimensie van de positie en het bezit van de velden noemen, de

verschillende dimensie van lichamelijkheid van de mens in dezelfde omgeving kan

creëren. Wat betekent dat? Je kunt de emotie, de dimensie en de richting lichtjes

veranderen. En in dat proces kun je veranderen van een blanke in een zwarte man.

Omdat de omgeving van de Aarde niet veranderd is. Het is de emotie van het veld

waarin je leeft, die je in staat stelt de transmutatie te doen. Je ziet eruit als een

Chinees, je spreekt Chinees, je begrijpt de emotie van de Chinese taal. Omdat je nu

binnen een magnetisch gravitatieveld van de planeet Aarde leeft. Het is de traagheid

en de positie ten opzichte van het centrum en de toestand van de velden van de

gecreëerde traagheid, die je die omgeving geeft.

Vergeet niet dat wanneer je een nieuwe omgeving binnen gaat. Laten we zeggen dat

je van Engeland naar China gaat, de "Ziel van de Chinezen" dicteert een deel van die

inertia/traagheid. De Ziel van de emotie van de natie, cultuur, taal, dicteert dat deel

van de Traagheid. (:50). Daarommanifesteer je jezelf, als je besluit een Chinees te zijn

en alles te begrijpen. Dan zijn de taal en de woordenboeken niet nodig. Want nu hoef

je dit niet in te drukken en het geeft je de betekenis, maar niet de emotie van. Als je

nu spreekt, begrijp je dat je Ziel ook de emotie van het gevoel van het woord heeft.

Nu besluit je om het zwaartekrachtveld van de Aarde naar de Maan te veranderen. Nu

manifesteer je jezelf in die positie, in de Maan, als een "man van de Maan". Is er een

leven op de Maan? Is het collectieve leven en de interactie van je Ziel ermee, leert je

hoe te communiceren, hoe te bestaan? Of creëer je een nieuwe dimensie, dat de

interactie van de emotie van de STM en de STP van de man, dat vertaalt naar het

bestaan op die planeet. Je leert de taal, je leert het kenmerk, niet uit transmutatie,



maar door de verzameling van de interactie van de velden van de omgeving van de

Ziel van de mensen, entiteiten die in die omgeving leven. Zij brengen de energie over,

zij brengen de kennis over op jou, net zoveel als jij op hen overbrengt.

Het is niet alleen de transmutatie door de fysieke dimensie, het is de interactie van de

STM in transmutatie, die interageert met de Ziel van de burgers van die omgeving, die

je in staat stelt om deel uit te maken van, begrepen te worden, (:52). en te leven zoals

zij. Nu begrijp je, hoe sommige burgers van het universum (U) onder ons leven, praten

zoals wij, emoties tonen zoals wij, verliefd worden zoals de mens, maar ze hebben niet

de intentie om hun bestaan te tonen, waar ze vandaan komen. Nu studeren we af in

die kennis.

Nu we dit begrijpen, met de training die we zijn begonnen in Manchester, en een

vervolg in Londen, in Peking, en cursussen en sessies zullen worden gegeven door de

Keshe Foundation, en de wereldregeringen zullen die nieuwe dimensie inbrengen.

Het zal niet exclusief zijn voor de rijken, het zal niet exclusief zijn voor wetenschappers,

het zal niet exclusief zijn voor de mens, zelfs een hond kan worden opgeleid in deze

kennis. Zoals we de Ziel onderwijzen, niet de lichamelijkheid. Het maakt niet uit of je

op twee of vier of tien (benen) loopt.

Nu begrijp je hoe de omgevingskennis in collectief begrip van interactie van de

velden de mens wijzer maakt over de dimensies en de posities in het universum, zoals

hij zich manifesteert in die positie op tijd en ruimte. Maar zodra je interactie hebt,

zodra je (transmuteert), zodra je de kennis verzamelt, wordt het een deel van de

Universele Kennis. Je beweegt je naar een andere positie in het universum, je doet de

kennis van hen op en de kennis die je opdoet van de vorige posities wordt de kennis

van de nieuwe burgers van de omgeving, van het gebied waar je geland bent.

Door te begrijpen, door vooruit te gaan, (:54). voegen we op een bepaalde manier toe

aan de kennis, voegen we toe aan de kennis van het universum. Werk niet, vergeet

niet dat je deel uitmaakt van het intellect van het universum. En je wordt die positie,

en tijd en ruimte. Op een bepaalde manier, wanneer je ziel in een omgeving landt en



je besluit om je STP te manifesteren, die nu in de Ziel is ingebed. Dan, in de interactie

met de Ziel van de burgers, ben je op de hoogte van de hele kennis van de omgeving

waarin je jezelf hebt gemanifesteerd. Nu begrijp je hoe de velden van de STP in de

dimensie van interactie, begrip, zich kunnen manifesteren en bewegen naar de

positie van de nieuwe kracht, waarin je jezelf hebt gemanifesteerd.

Op een bepaalde manier zal de mens zich heel snel bewust worden van hoe in en uit

de positie te bewegen zonder er echt iets van te weten. Op een bepaalde manier, zelfs

als je per ongeluk ergens opstijgt en landt waarvan je niet dacht dat het bestond, (:56).

zul je je Ziel vinden. En dan beslis je of de STP, die je met je hebt ingebed, zich in die

dimensie zal manifesteren of niet. Dit is waarom we het jullie blijven vragen. Daarom

blijven we je leren hoe je de emotie kunt begrijpen en hoe je het werk van de STM

kunt voltooien. Dan begrijp je dat de STM niets anders is dan een energiepakket. De

STP van de man is niets anders dan (een) energiepakket. En dan begrijp je dat alles

waar we het over hebben gehad vanaf het begin van de leer, 500 en iets daarvoor en

daarvoor, gaat over transmutatie en transport van de pakketten van energieën. Je

noemt het de Ziel, je noemt het de lichamelijkheid, je noemt het beide in de dimensie

van transport en transmutatie. Dat is alles wat het is.

Nu moeten we de kennis verwerven hoe we tussen de twee kunnen schakelen,

ongeacht de omgeving. Dan zal de mens, uit angst voor transmutatie, van hem

weglopen. Het is een natuurlijk en normaal proces geworden in het begrijpen van de

totaliteit van het bestaan in het universum. En als je dit begrijpt, gaan we terug zoals

ik altijd zeg in de Koran, assalamu alaikum warahmatullahi wabarakatuh [Arabische

groet van vrede en welvaart]. "Wij hebben de kennis van de Schepping voltooid." (:58).

We hebben het proces van de Schepping voltooid, hoe we onszelf creëren, hoe we ons

manifesteren volgens de tijd, plaats, positie, sterkte van de velden, en in het begrijpen

van de Totaliteit.

(Rick, ze vragen om je achtergrond te veranderen, terwijl ik het whiteboard sluit). In

het begrijpen van de Totaliteit, in het begrijpen van de realiteit van het bestaan,

komen we nu bij de volgende stap.



We komen tot het volgende begrip. Hoe brengen we de ene energie over naar de

andere, naar een andere energie? Wat is de gemene deler, de link tussen de STM en

de STP? En als je dat begrijpt, geeft het je een link naar de Schepper. Want het komt

door dezelfde kracht. Het komt door hetzelfde pad. En hoe communiceren we? Hoe

verbinden we ons met de rest van het universum?

In het onderwijs van het verleden heb ik dit aangestipt, ik heb dit op een heel zachte

manier uitgelegd. Maar in de komende tijd, in de komende maanden, in de komende

jaren, zullen we je meer en meer laten zien, hoe je je kunt verbinden, hoe je kunt

toevoegen, hoe je het proces van creatie, transmutatie en transport kunt begrijpen.

Als je wilt reizen in de dimensie van lichamelijkheid, ga je voor het transport, zoals wij

dat doen, 18 uur op een vlucht, van de ene positie naar de andere. (1:00). Als je door

het transport en de transmutatie van de velden van het planetenstelsel wilt gaan,

dezelfde afstand, in plaats van 18 uur, 18 seconden. En dan, als je leert hoe te reizen

met het krachtveld van de Kosmische Stralen van de hogere orde, in dezelfde positie,

in milliseconden. Dat is alles wat het verschil is.

Hoe wil je het pakket verzenden, genaamd de fysiek van de man? En welke

transportmethode wil je gebruiken? Als je dit begrijpt, is het hetzelfde als wat je

vandaag doet. Wij noemen het magnetische velden van verschillende sterkte. Jullie

noemen het een ezel, een auto, een jumbojet, een raket. Daar gebruik je meer

brandstof, je voedt het meer om er iets uit te krijgen. Hier ga je uit van de orde van

grootte van de sterkte van de interactie tussen de velden. Anders is het dezelfde Ziel.

Anders is het dezelfde STP, met een andere transportmethode. Dan begrijp je dat als

je met een ezel reist, je het zadel nodig hebt om op te zitten om je te dragen. Of als je

goed genoeg bent, zit je op de ezel. Als je met een jet reist, gaan ze in de stoel zitten,

binden ze je vast en al het andere.

En dan doen ze er meer brandstof in, dan ga je sneller. En als je dan in een

rakettechnologie zit, tril je en ril je, misschien ontploft hij niet onderweg naar boven,

en dan ga je naar de toestand van gewichtloosheid. Nu is er geen gewichtloosheid,

maar verander de ezel in de raket, gebruikmakend van verschillende magnetische

veldsterktes, en je vindt een nieuwe dimensie van de emotie van de Ziel, (1:02). je vind



de snelheden van de interactie die een snellere begrip van de positie, tijd en plaats

nodig hebben.

Dan brengt dit de mens een nieuw intellect, een nieuwe kennis, waardoor hij de, wat

wij noemen, Passagiers van het U wordt, de ware passagiers van het universum. Niet

met het "apenpak" van de Amerikanen en niet met de denkbeeldige praatjes in de

mooie boeken en de fantasie van de droom van de mens. Omdat je die droom tot

werkelijkheid maakt, omdat je de interactie van de velden van de STM en de STP

begrijpt. Hoe deze twee op elkaar inwerken, hoe je ze positioneert, hoe je ze van

elkaar verwijdert, hoe je de verschillende lagen van de kracht van deze twee ten

opzichte van elkaar gebruikt, bepaal je jouwmanier van bestaan, bepaal je jouw

positie en de basis van het leven, waar dan ook in het universum.

De mens besloot de Ziel in te kapselen en hem een flexibele kooi te geven. We

noemen het het lichaam van de mens, we kozen de Aarde om zich te manifesteren

met twee benen en twee armen. Als je nu besluit om een hogere dimensie van

lichamelijkheid te gebruiken, dan ben je nog steeds op deze planeet, misschien

onzichtbaar, maar je begrijpt meer van de Kennis van de Schepping, omdat je

interageert in een andere dimensionale veldsterkte. De atmosfeer van de Aarde

veranderde niet, of je nu op een ezel of een jumbojet zat. Een jumbojet of een raket

heeft niet meer intelligentie dan een ezel, misschien is de ezel intelligenter dan een

stuk metaal.

Hij kan tenminste beslissen waar hij heen gaat, hoe hij gaat draaien en waar hij gaat

zitten (1:04). Waar het vliegtuig geen, waar de raket geen beslissing heeft. Iemand

drukt op een knop en dat is het.

Je moet die ezel zijn, die nog steeds de emotie draagt, het begrip van interactie met

de omgeving. Het is echt water, ik steek het niet over. Het is gras, ik eet. Ik ga van dit

genieten en niet van het andere. Ik ga in dit water zwemmen en niet in het andere.

Dus in zekere zin zijn we terug bij de positie van de Schepping, zonder intelligentie,

maar met begrip van de emotie. En dan, die interactie van de emotie van de mens,

met zijn omgeving, brengt de mens dat intellect. Het maakt niet uit waar je bent,

want de kennis van drinken en eten en lopen op Aarde heeft geen toepassing en



geen noodzaak op Planeet Zeus, want er is geen lucht, er is geen water en het leven is

in dimensie van velden van het universum. Wat is het nut om een emmer water en

een zak hooi te dragen? Er is geen ezel, en er is geen voorwaarde voor een ezel om te

leven op deze nieuwe positie, tijd en ruimte.

En dit is wat het gebrek aan kennis de "ezel van de man" op deze planeet heeft

gemaakt. En hoe meer we er onwetend van worden, hoe meer we de rest ontkennen,

hoe hogere graden professoren en wetenschappers krijgen, omdat ze bekrompener

worden, meer gericht op onwetendheid van de Totaliteit van de Schepping. Soms, als

ik voor de wetenschappelijke wereld zit, zie ik ze in begrip van de Schepping, (1:06).

minder dan die ezel. Want op een bepaalde manier zijn ze tevreden met de

onwetendheid en trots van de Mens en zijn ze het ware leven van het bestaan

vergeten, dat de Mens is geschapen uit de energie van het universum. Hij komt er

vandaan en gaat er weer naar terug. Het is maar net hoe slim je wordt, om die positie

en tijd te gebruiken, om op een bepaalde manier je kennis te vergroten, op een

bepaalde manier meer te genieten, naarmate de tijd vordert, van de schoonheid van

de schepping van de Schepper.

Want op een of andere manier, in een of andere positie, in een dimensie van

fysicaliteit, in een dimensie van veld van de STM, in een dimensie van interactie van de

velden van het universum, is er altijd een einde. Alleen, de enige entiteit die van het

begin tot het einde zal komen, is de Schepper en geen enkel ander schepsel in het

universum. Maar je moet begrijpen dat wij deel uitmaken van die schepping. We zijn

er dus verantwoordelijk voor. Wij zijn er om die verandering te brengen, verhoging van

het begrip van de schepping van zelfs onze eigen Schepper in de dimensie van deze

schepping.

Het kan niet bestaan als er geen omgeving was om Zijn bestaan te bevestigen. Jij

bent de God van je eigen lichamelijkheid en je kind is een God van zijn eigen

lichamelijkheid. Is er maar één God? Is er maar één bestaan? Zonder het bestaan van

het kind is er geen bevestiging van de vader. Dus, door dit te begrijpen, (1:08).

begrijpen we, beslissen we over de emotie van hoe de vader zich voelt, en de emotie



van hoe zijn kind [zich voelt]. En in de tijd en plaats, en de collectieve samenleving van

het bestaan, van de velden van het universum en Unicose.

Dit dilemma zal een einde maken aan de religies zodra hij het begrijpt. En spoedig zal

het begrepen worden door degenen die zichzelf religieus maken en de religieuze

leiders, omdat zij begrijpen dat de tijd van het bedriegen van de mens door zijn

onwetendheid over de kennis van zijn schepping voorbij is.

Ik hoop dat ik vandaag je ogen een beetje meer heb geopend voor een andere

dimensie, een beetje meer ommeer te begrijpen van de leer van het verleden, een

beetje meer om te begrijpen dat je in het bezit bent van de vermogens die je jezelf en

niemand anders hebt ontzegd. Breid de dimensie van de STM uit. Vergroot de

dimensionale kracht van de STP van de man.

En beslis dan in welke veldinteracties je jezelf wilt manifesteren. Je kunt de toestand

van Mars op deze planeet creëren en jezelf laten zien hoe je er op Mars uit zult zien.

Vind ik dit mooi? Ik hou niet van de kleur van mijn huid, ik ga naar een andere

planeet. Vind ik het leuk om te kruipen, zoals dieren op deze planeet? Dat wil ik niet,

ik wil iets waarmee ik sneller kan gaan. En dan kom je erachter dat de verwachting

van de mens van het leven in het universum zal veranderen in de positie van de

perfectie van het leven.

Waar we allemaal naar streven om het ultieme doel te bereiken. (1:10). Deel worden

van de Schepping en deel worden van de Schepper. En op dat punt is de mens gerijpt

tot de kennis van dit universum. Nu moeten we het proces van de kennis van de

Unicos en elk ander universum daarin begrijpen, want elk universum is uniek, net als

elke mens op deze planeet. Dan leren we de kennis van het delen in een andere

dimensie, van de veldsterkte van de Schepping, waar de mens op dit moment blind

voor is. Maar mettertijd zal hij het begrijpen.

Het punt van de lering van vandaag is om je ogen te openen op een manier dat je de

volgende cyclus van leringen die binnenkomen begrijpt. In welke kracht van de

velden ik wil reizen. In welke sterkte van het veld wil ik de STP manifesteren. In welke

dimensie van veldsterkte wil ik dat mijn twee emoties met elkaar in balans zijn, dat ik



mijn bestaan kan bevestigen naar de beste schoonheid van Mitra. En dan komen we

bij het "begin en einde". En zien we de schoonheid van de Schepper en de Schepping.

Dit was deel van, in essentie van de leringen van de afgelopen week in Manchester. En

in Londen creëren we de voorwaarde dat sommigen van jullie in staat zullen zijn om

naar deze dimensie, voorwaarde en dimensie van de transmutatie te gaan, door jullie

wil, niet door ons. Wij zijn slechts de scheppers van de omgeving.

Het is een voorwaarde, kracht van je eigen begrip, tussen de STM en de STP van de

mens, om door die overgang te gaan. (1:12).

Ik kan je naar het vliegveld brengen, ik kan je niet in het vliegtuig duwen, tenzij ik je

handboeien om doe als een gevangene, en dat is niet onze taak. Elke manmoet die

vlucht nemen uit eigen beweging, en eigen begrip van de Totaliteit van zijn eigen

schepping. << spreekt in Farsi >>. We hebben gezegd wat we te zeggen hebben, het is

aan de mens om het te begrijpen. Maakt niet uit, het kost hem dagen, minuten of

eeuwen. Het is het dilemma van de man zelf, en van niemand anders.

En het heeft, het is een reis, die door ieder mens individueel gemaakt moet worden.

Er is geen collectieve bijeenkomst, een collectief bewustzijn. Dat was het spel, dus

probeerden ze door collectiviteit een slaaf van de man te maken, door de man die die

verzameling zal leiden.

Nu begrijp je dat het in het vermogen van elke Ziel ligt om het punt van begrip van de

Schepping te bereiken. En het is aan de mens om te beslissen welke school, welk

vervoermiddel en welke dimensie van emotie en kracht de mens gebruikt en niets

anders. We zijn hier niet om de mens tot slaaf te maken met een ander, we zijn hier

om de mens te bevrijden van alle anderen. En dit is jullie verantwoordelijkheid om te

begrijpen, de positie en kracht van jullie STP, en hoe jullie kunnen transmuteren

tussen de een en de ander.

Tot nu toe noemde je het een droom, nu is die droom werkelijkheid geworden. En

alleen jij kunt het negeren, niemand anders, want niemand had de droom die jij had.

En niemand heeft een droom die jij hebt, behalve jij. (1:14).



We nemen een pauze, we komen terug en we gaan op de gebruikelijke manier door

met het beantwoorden van vragen. Rick, als je even wilt pauzeren. Het gebruikelijke,

dezelfde dingen, maar het heeft veel kennis, hetzelfde systeem, maar het heeft zoveel

betekenis, dat we zien. Dank je wel.

<<Pauze>> 502 KSW 07 september 2023 (1:21).

K- Ja. Zijn er vragen?

R: Eigenlijk niet. Dit is de eerste keer in 500 workshops dat er geen Q&A is, er is er

geen in de YouTube en er is er geen in de Live stream. (1:22).

K- Dat is fantastisch. Dus we nemen afscheid. Hartelijk dank. We hopen dat je

genoten hebt van de lessen. En kom volgende week terug.

R: We hebben een steuntje in de rug.

K- Alsjeblieft, gewoon iets om, gewoon om te vermelden. Degenen die morgen

deelnemen aan de sessie, zorg er alsjeblieft voor dat je je, wat we noemen, test van

tevoren doet. En je kunt de test na de sessie doen. En we willen jullie graag een vraag

stellen tijdens het laatste deel van de sessie. En dan is het volgende week vrijdag weer

hetzelfde. En degenen die zich hebben ingeschreven voor de, wat wij noemen, het

"teken van je ziel", maandag de 11e en de 18e, hebben e-mails ontvangen. Reageer

daar alsjeblieft op. De meesten van jullie hebben dat gedaan. Ik denk dat ongeveer

drie of vier mensen niet gereageerd hebben. Als je naar je Junkmail kunt gaan, als je

geen mail hebt ontvangen, misschien naar je Junkmail bent gegaan, en reageer op



de tijd die je tijdens de sessie wilt zijn, of wat wij noemen, de vingerafdruk van je Ziel.

Dus morgen hebben we de nummers die we wilden voor, wat wij noemen, het testen

van het belangrijkste deel van de toepassing van de technologie. En volgende week

hetzelfde. En het is heel interactief, binnen het eerste uur, anderhalf uur, zullen we de

conditie en de resultaten zien. En dan vragen we je om jezelf opnieuw te testen en

dan terug te komen en de vragenlijst in te vullen. (1:24). En dit is belangrijk voor ons

om de verandering te zien. En dan zullen we jullie later vertellen wat dit betekent en

hoe jullie een enorme volgende stap hebben gezet in de ontwikkeling van de ruimte,

ruimtetechnologie en vele, vele andere toepassingen.

Dus als je een vraag hebt, je hebt een hand opgestoken, laten we die beantwoorden

en dan sluiten we af. Het is de enige vraag van vandaag.

R: De enige vraag vandaag? Ok.

K- Is dat wat je zei? Volgens mij is dat de enige met een hand, met een mannenhand

omhoog. Je hebt geen andere.

R: Er is nu een langere vraag in de V&A van Hong Yuei...

K- Er is iets dat ik moet vermelden, er is iets, we hebben een zeer kritieke toestand in

een deel van de vertaling en werking van de Keshe Foundation China. Wang Lin is de

komende 2 tot 3 maanden niet beschikbaar. We proberen een vervanger te vinden

om alle situaties in China op te vangen. De vertaling en het operationeel beheer van

de Keshe Foundation China, in de komende week of zo, zullen we direct aanpakken

en we brengen een nieuwe vertaler. Om alle leringen te vertalen en een punt te

maken van de communicatie tussen de Keshe Foundation China en de rest van de

Keshe Foundation daarbuiten. Nee, nee, geen moeilijkheden, het is gewoon dat we

moeten herstructureren, want alles was opgebouwd rondWang Lin, en nu is ze weg

voor ongeveer 2-3 maanden. Wemoeten het herstructureren, zodat het

teruggebracht kan worden, dat er geen gat in de kennis ontstaat en andere delen van

de Keshe Foundation in China werken. (1:26). Dit is niet



invloed hebben op ons werk met de Chinese overheid. Het is gewoon iets persoonlijks,

en dan zal het opnieuw worden aangepakt, en dan zal het weer normaal worden,

hopelijk na de komende paar weken. Oké, laat maar horen.

V: ... Ik heb een vraagje over 11 november. Misschien ben ik een beetje vroeg. Maar zal

er een verbinding zijn over Zoom?

K- Nee, nee, nee, niets. Dat staan we niet toe. We hebben dit al eerder gedaan. We

leggen het nog een keer uit. We staan geen camera's, telefoons of opnames van de

sessies toe. Wanneer u de vergadering bijwoont, zorg er dan voor, ik zal het u geven,

dat hebben we eerder gedaan in, wat u noemt, België. We zullen ervoor zorgen dat er

geen elektronische bediening is in de kamer. Je mag geen foto's of opnames maken.

Je wordt fysiek gecontroleerd met alles wat mogelijk is. We behandelen elk aspect.

Maar de reden is niet dat we dingen aan de kant willen schuiven. Het is gewoon zo

dat de velden en de toestand in de kamer al het andere kunnen beïnvloeden. (1:28).

V: ... En ik weet zeker dat u ons daarna zult informeren of wat hints zult geven of iets

zult laten zien. K- Nee. Dat zal de pers doen. We laten niets zien, we laten niets zien.

Keshe

Foundation, zoals we dat ook in Manchester hebben gedaan. Er zal niets worden

getoond. We zijn hier niet om zo ver te gaan. Er is een reden waarom we het doen. En

de Londense situatie is dat er andere omstandigheden zijn in Londen dan waar we

ooit zijn geweest.

V: Ik begrijp het. Dus misschien worden we naderhand geïnformeerd door de

aanwezigheid van de pers?

K- Alle mensen. Hangt ervan af hoe het gerapporteerd wordt. Maar zelfs de pers

proberen we streng te controleren. Daar is een enorme reden voor. En zoals ik al zei, er

is geen verschil tussen de cameramannen van de pers en de individuen. Dit is een

zeer... We willen niet in detail treden, maar we creëren een toestand die we niet

geschikt achten voor elektronica. Zelfs wij hebben een probleem om te proberen te

zien hoe we dingen presenteren, zal geen invloed hebben op ons eigen systeem.



Het is een prachtige presentatie en een doorbraak in de wetenschap. En het zal op

een zeer effectieve manier worden getoond. We volgen dezelfde procedure die we al

eerder hebben gevolgd. Als je aanwezig was op de conferentie in Gent, op 3

december 2011, (1:30). gaven we je een plastic zak en alles gaat erin. En je plastic zak

wordt genummerd en buiten de zaal gehouden. En als je aanwezig was op de

Bulgaarse conferentie, fouilleren we grondig alles wat je bij je draagt. En we zijn zelfs

van plan om een speciaal systeem in te voeren dat, net als op vliegvelden, laat zien

waar je kleding van gemaakt is of wat het ook is. We gaan hier heel, heel grondig mee

om. Vergeet niet dat we ambassadeurs uitnodigen. We kunnen geen enkel risico

nemen. Als je geen mobiele telefoon of wat dan ook meeneemt, wordt deze in een

verzegelde zak van je afgenomen en aan het einde van de sessie geregistreerd. Je

kunt het weer meenemen zoals normaal met al het andere. Heel, heel strak. We

brengen dit tot een zeer, zeer strenge beveiliging. We kunnen niet toestaan, en we

moeten een voorwaarde van veiligheid creëren voor wat wij noemen, het aantal

ambassadeurs dat aanwezig zal zijn.

Dit is een van de redenen waarom we bij de eerste ambassadeursbijeenkomst in Nino

geen kenniszoekers toelieten, omdat we die voorwaarde van veiligheid voor de

ambassadeurs moesten creëren. Nu zijn er veel mensen en we moeten het massaal

controleren... We moeten beloven dat de hoogwaardigheidsbekleders veilig zijn.

V: Ik begrijp het. Hartelijk dank voor uw uitleg.

K- Graag gedaan. Het tarief voor zaterdagavond wordt de komende dagen verhoogd

naar 5.000 euro. Alle Kenniszoekers die zich eerder hebben ingeschreven staan nog

steeds voor dat weekend voor 1.500. Maar het tarief voor dat weekend zal stijgen naar

5.000 euro. Omdat het naar de gouvernementele en naar wat wij noemen, (1:32).

instituten gaat, en zij komen als onderdeel van het begrijpen van het onderzoek. We

zijn niet op zoek naar aantallen, we zijn op zoek naar kwaliteit en wat wij noemen,

mensen met kennis zullen er zijn, en dat is waar we naar op zoek zijn. Dus, de 1.500

voor dat weekend, zal binnen een paar dagen stijgen naar 5.000, wat de organisaties

binnenbrengt die we zoeken. Ze komen binnen om de verandering te zien, we

brengen niet alleen mensen binnen om erbij te zijn. Degenen die zich hebben



ingeschreven voor wat wij het weekend noemen, de week ervoor, hebben

automatisch toegang tot de sessie in het weekend en de bijeenkomst met de

ambassadeurs.

We beginnen vanaf volgende week met het werk, de hele, wat wij noemen, cyclus. We

hebben de locatie waar we het willen houden al gevonden. Het is in het centrum van

Londen, de capaciteit is ongeveer 500 mensen. En de mensen zullen alle

veiligheidsstructuren creëren die we nodig hebben voor de bijeenkomst, om de

ambassades vertrouwen te geven voor de ambassadeurs.

Nog een vraag?

R: Oké, we hebben hier nu een aantal vragen in de V&A. Laten we beginnen met... K-

Ik denk dat ze sliepen.

V: ... Hallo meneer Keshe, u hebt al vele malen gezegd, ik citeer, "er is geen

reïncarnatie". (1:34). Ik denk dat wat u bedoelt is, dat al mijn celstructuur, alle Zielen

van cellen en STP, niet volledig gekopieerd en geregenereerd zullen worden in mijn

volgende leven. Bovendien, volgens boeddhistische geschriften, zal een STM, of een

dier, na het verlaten van het lichaam, de bevruchte eicel van een persoon of dier

binnengaan, onder de werking van karma. Er is veel interactie met de Ziel van ouders

in vorige levens, ongeacht welke kant geholpen of gekwetst is. En dan zullen deze Ziel

en het bevruchte eitje nauw samengaan om een nieuw leven te beginnen. Daarnaast

denk ik dat alle individuele Zielen direct door de Schepper werden gecreëerd, waarbij

een klein deel van zijn eigen energie aan het begin werd afgescheiden, en een enorm

aantal individuele Zielen op dat moment werd gecreëerd, waardoor ze de materiële

wereld of fysieke wereld konden binnengaan, die tegelijkertijd werd gecreëerd om

ervaring op te doen, en de informatie die ze ervaren voortdurend terug te sturen naar

de Schepper om hun bestaan te bevestigen. Ik zou graag willen horen hoe u over de

bovenstaande drie punten denkt, of kunt u direct praten over het proces van het

creëren van de individuele Ziel en het doel ervan, en waar het naartoe gaat nadat het

het lichaam heeft verlaten, en hoe het de bevruchte eicel binnengaat, of een nieuwe

fysiek heeft om een nieuw leven te beginnen? Hartelijk dank.



K- Allereerst moeten we het op twee manieren bekijken. De ene is de transmutatie. In

de transmutatie sterf je in zekere zin nooit. Omdat je verandert van de dimensie van

de STP te zijn, (1:36). of de dimensie van de Ziel te zijn, belast met. Dus, de dood zoals

uitgelegd in het Boeddhisme bestaat niet. Of wat je zojuist uitlegde. We sterven niet

en bevruchten geen ander ei.

Als je de kennis van het bevruchten van een ander ei uitbreidt, waarbij je Ziel een

nieuwe positie inneemt, in een nieuwe dimensie, na je fysieke dood van vandaag,

zoals je het noemt, heeft het nu een nieuwe omgeving en in de interactie met de

nieuwe omgeving, of hoe je het noemt, het ei, begint het een nieuwe cyclus. Wat we

zeiden, de creatie van een andere ster, een ander sterrenstelsel, een ander systeem.

Dus, op een bepaalde manier ga je niet in een ander ei, je Ziel, in het verkrijgen van

zijn kracht en door zijn kracht, van wat wij noemen, zwaartekracht en magnetisch,

vindt zijn positie in het universum. En dat, als je het positie wilt noemen, wordt het ei,

wordt de plaats waar, nu in het bezit van zowel zwaartekracht als magnetisch veld, de

cyclus begint van het verzamelen van energie uit deze omgeving, de baarmoeder van

het universum, en dan begint het proces van de cyclus van leven, wat zou kunnen zijn.

Dus op een bepaalde manier kan misschien een deel van je geloof in het boeddhisme

nu op een meer gedetailleerde wetenschappelijke manier worden verklaard, door

meer te begrijpen over de Schepping. En in dat proces van het scheppen van nieuwe

omstandigheden, een nieuwe omgeving, geef je nieuw leven, schep je voorwaarden

voor nieuw bestaan, aangezien de velden door interactie, door een natuurlijk proces,

wrijving creëren, kleinere plasma's creëren en de interactie van de plasma's met een

plasma van de omgeving leidt tot het scheppen van leven. (1:38).

Twee dynamische velden die op elkaar inwerken creëren een gemeenschappelijke

noemer die het zaad wordt van de volgende collectieve verbinding tussen de twee.

Net zoals het ei en de zaadcel in de baarmoeder van de moeder. Het enige verschil is

dat we in plaats van de moederschoot de baarmoeder van het universum hebben.

Collectieve energie in de schoot van de moeder om extra energie te geven aan de,

wat wij noemen, nieuwe dimensie van de velden, die later de STM wordt. Dan brengt



het ons naar de positie van wat wij het leven in het universum noemen. Het is gewoon

een verandering van naam, dimensie, veldsterkte en vrijheid van het plasma.

In de fysieke dimensie beginnen we altijd met de STP, wat de fysieke dimensie is van

de twee zaadcellen en het ei, wat leidt tot de creatie van de Ziel. Collectieve

veldsterkte van de totaliteit. En tegelijkertijd, als verschillende voorwaarde voor

overdracht van energie, vasthouden van energie, omzetting van de energie van de

omgeving naar het fysieke lichaam, leidt tot de creatie van de mens.

Als je geboren wordt in een andere toestand, dimensie, waar geen voedsel is, maar je

toch bestaat, heb je de dimensie van het verteringssysteem niet nodig. Dus je lichaam

creëert het niet, je STP in die dimensie is in overeenstemming met de fysieke

behoefte, bevestiging van het bestaan van de mens in die tijd en plaats en positie. De

STP is niet alleen een energiepakket, het is een drager van informatie in zijn interactie

met zijn omgeving. (1:40). Het heeft geen zin om nog een mens op de maan te

creëren als er geen voedsel, geen lucht en geen water is om te eten, te drinken of in te

ademen.

Dus, de STP schept de conditie van het fysieke leven, in interactie met de Ziel, voor

bevestiging van het bestaan op dat punt, die plaats en die positie. Je hebt een leven

zonder longen, omdat er geen lucht is om te ademen. Je hebt een leven zonder

spijsverteringssysteem, want er is geen voedsel om te eten. En wat heb je aan nieren

als je geen water hebt? Nu begrijp je de gemene deler, de emotie van het bestaan, in

interactie tussen het veld van de STM en de STP van de mens. Je noemt het de Ziel en

de "Geest".

Dus, welke manier, welk verhaal via de Torah, Bijbel of Koran, of het woord van

Boeddha wil je accepteren? Het is allemaal dezelfde kennis, maar hoe interpreteren ze

het, hoe zeggen ze dat de kennis van de mens meer begrijpt? In het boeddhisme is er

meer interactie met de emotie. In de Islam is er meer interactie met de

lichamelijkheid. Je doodt, je wordt gestraft, je hakt je hand af en al het andere. Omdat

de mensen in de tijd van Boeddha spiritueler waren en meer begrepen van de Ziel. De

Arabier begreep meer van de hand en de vinger en waar hij die moest steken. Dus

beroofden ze hem, om hem te straffen, om hem te onderwijzen.



In het boeddhisme verlicht je om meer te begrijpen. Maar het is hetzelfde verhaal.

Dezelfde slavernij van het een in het ander, waar nu de vrijheid van beide is. Met de

nieuwe kennis en het nieuwe begrip van beide. (1:42).

Nog een vraag?

V: ... In de 493e Workshop voor Kenniszoekers vraagt een Kenniszoeker naar het

heiligbeen, en dan gaat Rick op Wikipedia opzoeken wat het heiligbeen is, en toen

viel mijn oog op een afbeelding van het bekken, dat eruit zag als een dynamische

kern, met het heiligbeen in het midden. Toen antwoordde je dat het te vroeg was om

hierover les te geven. Dit deed me denken aan twee leringen, waarin je zegt dat

wanneer we inademen, een deel van de velden dienen om de Ziel te voeden, en via de

lymfe verspreidt de Ziel de velden door het hele lichaam. Het doet me ook denken

aan de gasreactoren, waar je gassen in de binnenkern brengt om de velden uit te

breiden. Dus, zouden het bekken en de schedel van de man de twee reactoren zijn,

net als de Zon en de Aarde? Is de interactie tussen de twee via de bloedstroom, zoals

de hartslag van lichamelijkheid, en via de lymfe, zoals de hartslag van de Ziel?

Hartelijk dank, meneer Keshe, voor de kennis van vandaag, die meer begrip en

duidelijkheid brengt.

K- Je kunt naar elk fysiek deel van de Mens kijken en tot dezelfde conclusie komen.

(1:44). Ga van beneden naar boven naar de hersenen. Het is dezelfde structuur. Je

hebt de linker- en rechterhersenhelft. Daar is er geen fysieke botconditie van de vorm,

maar het is een fysieke conditie van het zachte weefsel. Breng dezelfde kennis in de

twee nieren. Breng hetzelfde beeld in het hart van de man, breng hetzelfde beeld in

de long van de man.

Je hebt altijd, voor het leven, een beetje twee verschillende veldsterktes nodig, dat de

interactie in het proberen om een balans tussen de twee te brengen, continuïteit

creëert.

De mens ziet de long als twee paar dingen, maar de twee longen zijn niet hetzelfde.

Een iets andere structuur, een iets andere samenstelling, de ene werkt om de andere

aan de gang te krijgen en omgekeerd. Hetzelfde geldt voor de hersenen, de twee



hersenhelften zijn niet hetzelfde. Omdat ze een iets andere structuur hebben, hebben

ze verschillende, wat wij noemen, een deel van de Geest, een deel van de STP-kracht,

die de hartslag creëert, de tijd om in balans te komen, het creëert intellect en emotie.

Hetzelfde geldt voor de heup, hetzelfde geldt voor je tenen, linkerteen, rechterteen,

hetzelfde geldt voor je duim, hetzelfde geldt voor je oor. Er is een reden waarom we

van alles twee exemplaren hebben in het huidige fysieke lichaam van de mens. En als

je teruggaat naar de allereerste leringen, spraken we altijd over de toestand en de

vormen die het Koper in deze toestand creëert. Ga terug naar de eerste leringen.

(1:46). Dit is een karakteristieke fysieke interactie van het bestaan van Koper in de

dimensie van lichamelijkheid van de mens op deze aarde, die in je spieren zit. Ga

terug, lang terug in de leer.

Het splitsen en vervolgens bevestigen van de balans tussen de twee, is een van de

kenmerken van het Koper dat een hoeksteen is van het leven op deze planeet.

Vanwege zijn geleidbaarheid en in de positie van de dimensie van de

vacuümtoestand van het fysieke lichaam van de mens als een Gans, creëert het deze,

wat wij noemen, tweelingstructuur.

Nog een vraag?

Vraag: ... Is de huid van organen en botten of spieren een nanocoating in ons lichaam?

Wat is de functie van de huidlaag van deze organen? Of geeft het informatie over het

uiterlijk en de beweging van een bepaald lichaamsdeel?

K- In zekere zin moet de huid van elk orgaan, zelfs de huid van de mens, zijn

eigenschappen en veldsterkte bevatten, en niets anders. En in die toestand creëert

het een toestand van het vasthouden van het deel, en het collectieve structuurveld,

de kracht van de STP. Wat er ook in die zak zit, of het nu een nier is, een hart, een bot,

(1:48). heeft een ritme, heeft een veldsterkte van zichzelf, die het identificeert als dat.

Dus dat creëert een deel van de Geest in het doorgeven, het overbrengen van die

energie door de rivier van bloed.



Het is net zoiets als wanneer je water uit een rivier neemt en zegt dat er deze

verontreinigingen en deze materialen in deze rivier zitten. En dat komt omdat een

fabriek van de wegen er gif in heeft gedaan, de fabriek van de wegen heeft er nog

meer afval in gedaan. Die fabriek noemen we de nieren, de andere fabriek noemen

we het hart, en collectief stoppen ze energieën in deze levensrivier, die we bloed

noemen, of we noemen het een wisselwerking, de Geest van de mens.

Dus, en nogmaals, de huid zelf is een ander plasmatisch magnetisch veld dat de

sterkte heeft die nodig is om de veldsterkte van de cellen van dat orgaan binnenin te

houden. Dat het niet interfereert met buiten, of interfereert op de manier waarop de

totaliteit van de structuur van het fysieke leven heeft besloten dat ze dat moeten

doen.

Het is heel erg, als je teruggaat naar het onderwijs, een deel van het medisch

onderwijs, dat we altijd de, wat we noemen, dimensie van het spijsverteringssysteem

gebruiken. We zeggen altijd, oh, we eten voedsel en het gaat in de maag, en het zuur

van de maag verteert het voedsel, en dan gaat het naar de lange darm, en dan komt

het uit de dikke darm, en we absorberen het voedsel.

En dan stel ik een vraag, je legt een banaan neer, waar steekt hij over? Waar gaat de

banaan heen? En nu komen we erachter dat het bijna niets te maken heeft met de

zuurgraad van de maag die het voedsel omzet. (1:50). De omzetting van de energie

komt van het zoutgehalte van de maag wanneer het wordt omgezet in gas. De

zuurgraad die je hebt gecreëerd maakt deel uit van de productie van nanostructuren.

Nu ben je ermee bekend.

Dus als je het materiaal dat je in je maag stopt eenmaal van een Nano-coating hebt

voorzien, opent het zoutgehalte het in een Gans en is het nu beschikbaar als energie

voor je lichaam. En dit is wat de wetenschap nog niet heeft begrepen. Daarom doen

wemorgen deze test. Om uit te vinden hoe de omzetting van materie in

nanomateriaal in de maag van de mens leidt tot scheiding en creatie van

nanomaterialen, die vervolgens door het zoutgehalte in de maag worden omgezet in

een Gans en de overspanning van de, wat wij noemen, de darm afleggen.



En dan, oh, nu zeggen ze dat er hier een poort is, het opent dit gaat. Wat een onzin.

De lagen van je maag is een andere transmissie van Gans, transmutatie tussen de

lymfe in het lichaam van de mens en het voedsel dat erin zit. En die transmutatie

zorgt ervoor dat de energie van het voedsel dat je at doorkruist naar je lever. En dan

weer van de lymfe naar verschillende organen, afhankelijk van de structuur. En het

interessante is wanneer de lymfe ontvangt de energie van wat dan ook van de Gans

van het materiaal dat door de darm gaat, nu voedt het de binnenbekleding van de

darm terug om de volgende cyclus te ondersteunen. (1:52).

Dus, de wereld van de wetenschap, van alle problemen die we hebben gecreëerd, is

de creatie van ons eigen gebrek aan begrip van de wereld van de Schepping. We

hebben een hoop onzin gecreëerd en nu geloven we erin omdat iemand het in een

boek heeft geschreven. Nu moeten we die kennis vernietigen die half denkbeeldig is

en niet bestaat, en we hebben het plaatjes, vormen en al het andere gegeven.

Dus waar komt het vandaan? Hoe bevestigen we het? Hoe veranderen we materie in

energie? Nu begrijpen we het voor het eerst. En dan wordt de rest begrepen. Hoe een

banaan vitamine blah, blah, blah wordt in je lymfe, en dan weer wordt omgezet in

transmutatie naar blah, blah, blah, het wordt bloed. Als je het bekijkt, kwam die

banaan als materie toen je maag door een transmutatie ging, energie werd, de

darmwand passeerde, nu verschijnt als een bloedcel in je lichaam. Nu verschijnt het

als een bot. Het heeft de volledige transmutatie ondergaan van voedsel naar energie,

energie terug naar een massa, je noemt het een bot. Niemand kwam een bot in je

structuur planten. Je ging door een transmutatie en kwam daardoor door een

transport en je hebt, zoals je het noemt, het lichaam van de man verplaatst.

We zijn de wereld van de Schepping binnengekomen door mensen die onzin

uitkramen. Mensen zoals Einstein, die zoveel problemen hebben gecreëerd. En

anderen die nog meer problemen creëerden door te proberen om

hun bestaan bevestigen, (1:54). op een manier die meer en meer het fancy denken in

de dimensie van de werkelijkheid van de Schepping brengt.



Gisteren ontving ik een bericht, ik denk van Azar of ergens anders, dat een 11-jarig

meisje in Londen een IQ-test heeft gedaan op de universiteit van Oxford, en dat ze

daar is uitgekomenmet een

162. Tot nu toe was de hoogste man die we hadden één Einstein en één bedrogen

jongen die al hun spullen kreeg, genaamd Stephen Hawking. Nu is dit meisje op

11-jarige leeftijd twee punten hoger dan Einstein. En wat is nu het IQ van onze Zielen

als we ze aan deze test onderwerpen? 1,000 ... 10,000? En als je kijkt, beide, wat ik

noem, verzonnen kennisverstrekkers, Einstein en wat ik noem, Stephen Hawking,

beide bestaan niet eens, hun kennis in de wereld van de werkelijkheid van de

Schepping. Twee nepmensen opgezet door twee nepstructuren en gemaakt om de

slimste te zijn, waar een 11-jarige ze allebei kan verslaan.

En nu zal de nieuwe generatie mensen, geboren uit de Ziel van kinderen van Mitra,

10.000, 20.000 IQ's hebben. En wat zullen we dan zeggen? We hebben te veel

drogredenen geaccepteerd, (van) de "man zonder kennis," (1:56). die zichzelf gemaakt

hebben om te worden, om te kijken of ze kennis hebben. De manier waarop de

Amerikanen op een bepaalde manier weglopen van de Duitse man, die de vader werd

van de ruimte van NASA, zeer binnenkort zal de man van kennis de naam van Einstein

en Stephen Hawking uitwissen van elke pagina van de wetenschap van de mens.

Omdat onze kinderen niet kunnen worden vastgehouden en bedekt met leugens.

Omdat we nu begrijpen, we kunnen analyseren. We zien een nieuwe kennis door

middel van energie, niet door de lichamelijkheid die een mens zich kan voorstellen,

wat voor fantasie hij ook heeft geschreven.

Ik schreef naar de Chinese autoriteiten dat we in de komende presentatie van de

Keshe Foundation in Macau in enkele minuten willen laten zien hoe we Parkinson

kunnen uitroeien. Om de verandering in de kennis te laten zien. Om het verschil te

laten zien in het nieuwe begrip.

Nog een vraag?

R: Oké, in onze vraag en antwoord hier heeft Irmgard moeite met het begrijpen van

de bloedtest.



K- Als je geen bloedtest hebt, kun je een urinetest doen. Je gaat naar een dokter of

apotheker en zegt: "Ik wil mijn pH-waarde testen. Ze geven je een filmpje en je test

het. (1:58). Het is zo makkelijk als ABC.

R: Maar de bloedtest is speciaal, je moet of een bloedmonster...

K- Dat is erg ingewikkeld, als je het wilt doen. Je doet dit met een film, je gaat naar

een apotheek en ze geven je gewoon een film, en meestal laat je er water op lopen en

dan zie je het. Het is dat soort dingen, of sommige vruchtbaarheden tonen met ??

daar, met het speeksel.

V: ... Morgen moeten we de pHmeten, dat is duidelijk. Wat moeten we volgende week

vrijdag meten?

K- Insuline.



R: Dus de bloedsuiker of...

K- Ja, ja. Het is heel belangrijk, dit is... Dit geeft ons een dimensie van transmutatie van

de Ziel. Dan, degenen van jullie die deelnemen aan de sessies morgen en volgende

week, dan zal ik jullie uitleggen, als dit gaat, vooral veel van de Kenniszoekers die naar

Manchester kwamen zullen begrijpen hoe effectief dit zal zijn. Weten hoe te

transmuteren van het ene naar het andere. Zoutheid geeft je conditie van de

manifestatie. vasthouden aan lichamelijkheid. De, wat je noemt, suiker of wat dan

ook, zal ons een dimensie van transmutatie geven. Het is energie die gegeven wordt.

Suiker, zoals jij. Dit is de manier waarop jullie het begrijpen in de wereld van de

materiestaat. Maar we gebruiken deze kennis voor een andere dimensie, om de

Kenniszoekers te leren begrijpen wanneer hun lichaam klaar is voor transmutatie.

(2:00).

En weet je, we hebben, zeggen ze, vrouwen met de temperatuur en bla, bla, weten

wanneer ze een eitje hebben dat klaar is om vrij te komen. Dat is de cyclus van het

leven. Nu, Kenniszoekers, door voorwaarden en tests als deze op te zetten, worden

jullie deel van de structuur om voor jezelf te begrijpen hoe je een positie van de

dimensie van lichamelijkheid naar de dimensie van transmutatie kunt brengen. Dat is

de reden voor de test in de volgende twee sessies. Als je het zo stelt, "oh, we willen het

weten. Dat zei meneer Keshe." Nee, je moet het begrijpen. Je moet je realiseren.

We brengen dit terug in de volgende posities door middel van hetzelfde proces. We

laten je zien hoe je jezelf kunt voeden. Degenen onder jullie die vanaf nu deelnemen

aan de test, die we opzetten, jullie werken op een bepaalde manier voor ons mee om

kennis naar voren te brengen. Maar in zekere zin is het voor jezelf om uit te vinden

hoe je jezelf kunt voeden zonder de natuur aan te raken, hoe je velden kunt

absorberen. Net wat ik een paar minuten geleden zei. Wat gebeurde er in je maag?

Hoe de drogredenen van de kennis ons hebben weggeslingerd van hoe we eigenlijk

voedsel verteren en wat het verteringssysteem is.

Als je die toestand kunt creëren waarin het zoutgehalte een toestand van de Gans in

je lichaam creëert, in je lichaam, zonder te eten, absorbeer je energie van Unicose. Dit

is wat het in je darmen doet. Je darm is geen plaats waar energie je darmwand kan



passeren om de lymfe te voeden (2:02). Door de wet van de fysica, door de wet van

plasma, creëer je dat zaad in de maag. En de kosmos heeft een grotere dimensionale

veldsterkte die door te proberen te voeden, door te proberen verbinding te maken

met dat zaadje in je maag, energie creëert die je lichaam doorkruist.

Dit is wat we doen. We plaatsen een dubbel geladen patch op de achterkant en een

enkele patch op de voorkant. Waarom doen we dit? Je ruggenmerg is een zender van

die energie die door je lichaam komt. Als ik je uitleg hoe diepgaand we je dingen

laten doen zonder dat je het weet, zul je begrijpen hoe je bent opgeleid tot de kennis

van het universum. Maar je begrijpt het niet. Je bent nog steeds op zoek naar die

"bliep, bliep". Zoals ik vorige week zei, met een van onze Kenniszoekers die sterk

betrokken is bij MaGravs, ben je altijd op zoek naar een paar volt. Maar je ziet niet de

"mega" energie die door het hele systeem beschikbaar is.

Als je begreep waarom we aanmoedigden, en sommige van de Kenniszoekers gingen

door de productie van het Gans water en ze dronken het Gans water, en zeggen dat

ze niets nodig hebben. Waarom? Omdat in plaats van het voedsel te eten, het om te

zetten in een Nano, het om te zetten in een Gans in de maag, en het dan in de darm

te stoppen, wordt dit energiewater dat je drinkt dat zaadje dat energie absorbeert van

de Unicose, de 80% die je nodig hebt.

Hoe moeilijk is het om dit te begrijpen? Waarom lijkt het op magie? Omdat je de

kennis niet begreep. Je had het te druk met niet horen, niet zien, maar je begreep

nooit de structuur van de wetenschap erachter. (2:04). Ik heb altijd gezegd dat je van

deze technologie neemt in overeenstemming met je intelligentie.

Het water drinken, het Gans water, het is niet dat het je energie geeft. Nee, echt niet.

Het legt het zaad van de energie in je darmen, in je lichaam, in je maag, waardoor je

een zwakkere wordt om energie uit het universum te absorberen. En dat is hoe je

gevoed wordt en zegt, oh, ik drink een Gans water, en ik eet geen voedsel. Wat een

onzin. Je eet meer dan voorheen, want deze keer besteed je niet eens energie om het

op te splitsen in Nano. Je ontvangt direct energievelden uit het universum, wat je

lichaam nodig heeft om te dragen.



Nu begrijp je hoe je jezelf voedt met het water van Gans. Je zaait, je zaait het zaad van

energie in je lichaam en de kosmos voedt je. Dit is waar de 80% vandaan komt die de

essentie van je leven is. Nu, "oh, ik nam Gans water. Ik heb 10 dagen niet gegeten. Ik

eet het Gans water. Ik drink dit. Excuseer me." Begrijp je het werk van plasma? Jij hebt

dat zwakke plasma gemaakt en het universummoet jou voeden. Het wordt je vader.

Het wordt je lam. Het wordt je banaan. Door de velden in de maag in evenwicht te

brengen, zegt het lichaam: welke energie heb ik nodig van het universum? En het

voedt je.

Dit is wat jullie, als Kenniszoekers, niet begrepen hebben. En jullie zeggen, "oh, de

mannen in China hebben zeven maanden of twee jaar niet gegeten." Of de man in de

ruimte. We plaatsten gewoon het zaad van, we hebben het niet eens nodig, dit is de

kennis die je in Londen zult opdoen. We hoeven je niet eens het water van Gans te

geven. We zaaien het zaad van de energie van het universum in je lichaam tijdens die

conferentie. Je zult gevoed worden door het universum. Ik vraag me af hoeveel van

jullie die zich echt verbinden, de Londense conferentie zullen verlaten en zich voor de

rest van hun leven zullen voeden. Omdat wij het zaad hebben gezaaid, ben jij het die

het moet controleren via je Ziel.

En dan begrijp je het. Ik heb je verteld dat we op de conferentie in Londen zo'n

technologie laten zien die de huidige wetenschappelijke wereld verbijstert. Veel

bibliotheken verbranden hun boeken met de onzin die ze hebben opgeslagen, om de

mens de leugens van de Schepping te leren. Velen van jullie die naar de conferentie in

Londen komen, zullen hun leven veranderen, geraakt worden. En degenen die de

week ervoor komen, zullen zich voorbereiden op die verandering.

Nu begrijp je waarom wemoeten eten. Was al deze kennis. We komen op een punt

van de bevalling, om de mens klaar te maken, te begrijpen in zijn fysieke lichaam, niet

hoeft te eten, dat hij dan naar de ruimte gaat, hij is aangepast, hij begrijpt het, hij zal

niet doden een andere entiteit in het universum. De Conferentie van Londen is de

grootste show op deze planeet, om de grootste verandering teweeg te brengen in het

ras van de mens. Op een dag zul je begrijpen dat degenen onder jullie die eraan



deelnemen, zullen zeggen: "Ik was erbij toen de geschiedenis van de mens

veranderde." Geen magie.

R: Hallo meneer Keshe, ik ben uw audio kwijt. (2:08).

K- ... Geef me een paar minuten, ik kreeg de oproep, ik moet accepteren, het is

belangrijk. ( pauze ...)

K- ... (2:10). Hoi Rick, ik ben terug. Sorry voor dat. Dit is een heel belangrijk telefoontje

voor de Stichting. Ik moest het accepteren. Dit is de reden dat we naar Nederland zijn

gekomen, om deze reden. Het moest worden afgerond. Het is belangrijk voor de

toekomst van de Stichting wereldwijd. We zijn een Nederlandse structuur en we

moeten werken binnen de structuur van de Nederlandse overheid. En deze dingen

moeten geregeld worden. Straks, wanneer ik overlijd, worden jullie als Kenniszoekers

verantwoordelijk om toezicht te houden op deze functies, de interactie tussen de

Stichting en de regeringen. En ik doe de meeste van deze dingen, zoals ik vanaf het

begin heb gedaan.

Maar, zoals ik al zei tegen de Kenniszoekers, degenen van jullie die we voorbereiden

om de functie van het leiden van de Stichting over te nemen, moeten samenwerken

met regeringen, samenwerken met wat wij noemen, de juridische kant van alles in elk

land volgens hun wet. En daarom zijn we naar Nederland gekomen. (2:12). En we zijn

hier al 3 - 4 dagen met het hoofd van het managementteam van de Keshe

Foundation, klaar om een deel van het proces van de Keshe Foundation met de

Nederlandse autoriteiten af te ronden, en het moet gedaan worden, het moet

afgerond worden. Hetzelfde geldt voor Oostenrijk, China, de Amerikanen en de rest

van de wereld waar we actief zijn.

De Keshe Foundation is actief in 51 landen, via haar organisatie en bedrijven. En dit is

de, wat wij noemen, managementstructuur, die ik de afgelopen 20-25 jaar min of

meer heb geleid. En nu, terwijl ik me voorbereid om het fysieke te verlaten, is het jouw

verantwoordelijkheid om te leren. Je moet leren hoe je met regeringen omgaat, hoe

je met ze praat en hoe je, wat ik noem, ze onderwijst. En hoe ze voor te bereiden op de

volgende stap.



En het grootste probleem voor jullie, kenniszoekers, is dat zodra je verantwoordelijk

wordt voor het runnen (van de KF), de hoofdpijn pas echt begint. Ik heb net het gras

van de grond gemaaid. Nu moet je een gat graven, de fundering erin leggen en het

gebouw van kennis op deze planeet bouwen. Ik heb het makkelijke deel gedaan, het

moeilijkste deel is aan jullie, want het is jullie planeet, jullie moeten ermee omgaan.

En we proberen het zo soepel mogelijk te laten verlopen en een deel van deze

oproepen en deze dingen en deze ontmoetingen is naties, regeringen, autoriteiten op

één lijn te brengen ommet elkaar samen te werken. Deze bijeenkomst, we hadden

net een paar seconden van gesprekken die werden tegengehouden, het heeft de

Keshe Foundation 8 maanden gekost om alles te veranderen van Centraal-Europese

autoriteiten tot nationaal en internationaal op regeringsniveau, (2:14). om de Keshe

Foundation op een andere manier te accepteren. En nu zijn we hier om het af te

ronden met de Nederlandse autoriteiten. Het zal een grote verandering

teweegbrengen. In de komende weken zullen jullie de verandering begrijpen, zelfs de

stilte die jullie afwachten, zal de Stichting brengen, in de komende dagen en

maanden.

De volgende vraag.

V: ... Hoe zal de pers werken, op de ouderwetse manier?

K- Laat ze een nieuwe weg zien. Ik liep vorige week door de straten van Manchester

met Kenniszoekers. En we liepen door het westen, de achterkant van Manchester

centrum. Het werd vroeger de "Fleet Street van het Noorden" genoemd. Het heet

Angkor Road, en alle, als je het je herinnert, de oude persen, de inktpersen, tik, tik, tik,

tik. Dus je loopt, maakt de kranten, dagbladen, waren op deze weg. En nu, met de

nieuwe geautomatiseerde systemen, hebben we deze oude inktbanden en de rest

niet meer, want toen ik naar Manchester ging, bijna 50 jaar geleden, 40 jaar geleden,

draaiden deze nog steeds. En nu ik er langs ben gegaan, zijn al deze oude gebouwen

gesloopt en is de modernste stad in het centrum gebouwd. En ik zeg, vroeger keken

we naar kranten die hier werden gedrukt. En ja, dat was het. Wat er 's ochtends

uitkwam, op de kop van het nieuws, was het nieuws, het belangrijkste nieuws. Het



maakte niet uit wie het ontdekte, waar het op gelogen was, wat het ook belangrijk

was, dat stond er.

Nu komt de Pers op een andere manier, "bewustzijn van de Ziel." (2:16). Zouden we,

wat ik noem, internetcommunicatie zien? Of zouden we door het nieuwe systeem van

de draadloze plasmacommunicatie gaan, dat de Keshe Foundation in werking heeft

gesteld? Het eerste van deze systemen in een draadloze, wat wij noemen, plasma

toestand, werd vorige week tijdens de conferentie door de Kenniszoekers

meegenomen. En de rest wordt de komende weken verstuurd naar degenen onder

jullie die het gekocht hebben. En dan zul je ontdekken: "Ik heb dit gehoord, ik ken

deze kennis." Dan begin je te beseffen: "Ik krijg kennis via de nieuwe weg. Ik word

geïnformeerd over de waarheid, de nieuwe weg."

Het is niet meer toevallig, "oh, hier dacht ik aan." Hoe heb je eraan gedacht? Waar

kwam de kennis vandaan? Het gaat terug naar: "Hoe heb ik de nieuwe

plasmacommunicatiepakketten gebruikt?". En dan zijn er een heleboel dingen die we

je in de toekomst leren, hoe je verbonden kunt zijn. Degenen onder jullie die een

hoofdtelefoonset hadden, kunnen die meenemen en gebruiken om rechtstreeks

verbinding te maken met de conferentie, want we zullen binnen een systeem

opzetten. De kennis, de informatie zal komen als kennis, als emotie, als beelden, wat je

maar wilt. Noem het een droom, het is de realiteit van de verbinding met de nieuwe

technologie. Dit zijn de dingen die we je beginnen te leren, je begint het te begrijpen.

En dan heb je een favoriet, dit systeem of dat systeem.

Het was heel interessant, onze Kenniszoekers weten waar ik het over heb, als je vorige

week bij een bijeenkomst was. Ik heb meer verbinding met dit systeem, omdat elk

systeem genummerd was. Dus ik wil systeem 1 of 3 of 5 nemen, omdat ik er een

verbinding mee heb. Je hebt het nooit begrepen, jij bent degene die zich verbonden

heeft met de nieuwe communicatielijn. (2:18). Het is zoals, ik hou van Apple, ik hou van

Samsung. Nu is hoe de structuur van het systeem overeenkomt met mijn veldsterkte,

dat ik verbinding kan maken met de rest van het universum. En dit zijn de nieuwe

manieren. En dan is het geen droommeer. Het is je nieuwe Pers. Het is nieuw begrip



en nieuwe kennis. En het is geen toeval meer, omdat je je nu verbindt met alle

dimensies van kennis. Wat je wilt weten, op de manier waarop je het wilt weten. Ik wil

om Chinees te spreken met de emotie ervan, niet met het woord ervan. En dan

begrijp ik waarom ze het zeiden, wat de grap betekende, omdat ik de essentie van de

kennis van het leven in de taal draag. Dan wordt het leuk om een man van het

universum te worden, omdat je iedereen begrijpt en niet alleen de woorden.

Nog een vraag?

Vraag: ... Dean deed dinsdag een aankondiging in de One Nation, One Planet, One

Race bijeenkomst over de Kosmische Straal Communicatie Bundel. Kunt u dit

toelichten, meneer Keshe?

K- Ik weet niet wat hij zei, hoe kan ik het uitleggen? Ik was er niet bij.

R: Hij begon uit te breiden, maar hem werd gevraagd niet meer te onthullen dan wat

hij al had.

K- Hij heeft geen systeem, het is zijn interpretatie ervan. Niemand heeft een

"communicatiebundel". De communicatiebundels worden deze week verzonden voor

degenen die ze gekocht hebben. De productie is deze week begonnen. (2:20). Dus

niemand heeft, behalve ik, niemand en ons productieteam, ooit een

communicatiebundel op hun hoofd gezet. En zelfs ik hou er niet van om erin te zitten,

omdat het veel dingen met zich meebrengt.

Zelfs het systeem dat we vorige week aan de kenniszoekers gaven, is geen

communicatiebundel, maar maakt gebruik van de plasmatische

veldcommunicatielijn. Het zijn twee verschillende dingen. Die systemen hebben een

totaal ander doel. We hebben vijf deelnemers vijf units gegeven. Ze hebben het vorige

week meegenomen. En daar is een reden voor.

Raak het niet aan. Doe er niets mee. Houd het zoals het is. En het creëert de toestand

die we willen. Elk van hen is naar een ander deel van de wereld gegaan. En zal die

toestand voor ons brengen, een uitbreiding van de Zielen en interactie.



Wat Dean heeft gezegd, als lid van de Universele Raad, is voor hun begrip, interactie

van de Zielen. Maar je kunt niet iets onthullen wat je niet hebt gehad. Er is geen, geen

enkele Communicatiebundel, tot op dit moment, heeft de productie van de Keshe

Foundation verlaten, ook al worden ze geproduceerd. Ze zijn in wezen zo ingewikkeld

dat het ons, ons hele team, een eenheid per dag kost om te produceren. Soms wel

twee dagen om één unit te produceren. En ze zijn niet gemakkelijk.

En als je het ontvangt, raak het dan niet aan. Gebruik het zoals het is. De nieuwe

communicatiebundels, die jullie de komende dagen en weken ontvangen, (2:22). als

ze door de productie gaan, hebben geen kabels, hebben niets, het is veranderd. Heeft

geen draden om ergens aan te sluiten, heeft niets. Hoofdtelefoon zit op het apparaat.

En laat me ergens heen gaan. Als ik het je kan laten zien. Het is eigenlijk een

productielijn. Er is een eenheid geplaatst vorige, of deze week, in het Linz Center. Het

is een dummy. Het is helemaal leeg. Maar het laat de nieuwe communicatie zien. De

nieuwe communicatiebundels zijn nog niet helemaal klaar, omdat er zoveel snelle

ontwikkelingen aankomen. In de komende maanden komt er een nieuwe editie. Maar

ik laat je zien wat een nieuwe communicatiebundel is. Niemand heeft dit tot nu toe

gezien in

publiek, is niet geleverd. Ik denk dat we het hebben laten zien aan de kenniszoekers

in, hoe noem je dat, de conferentie in Manchester. En ik ga kijken of ik het kan delen.

(2:24).

Dit is wat je zult ontvangen. Dit is de eerste keer dat we het in het openbaar laten

zien. De originele units die we lieten zien, hadden draden en al het andere. Dat is nu

allemaal weg. Nogmaals, het is een vooruitgang in technologie. En zelfs dit is zoiets als

"Apple 1." We krijgen Apple 10, 15 en 20, en je kunt je voorstellen wat er nog komt. Zoals

wij het zien, zal deze witte eenheid binnenkort in de headset worden geïntegreerd.

Dus één headset zal een complete eenheid zijn met alles erop en eraan.

En wat je daar ziet, droom je niet meer, want je bent een schepper van de

werkelijkheid in de dimensie van velden. We moeten leren dat we een

tweedimensionaal leven leiden. We noemen het een droom. Nee, die droom is geen

droom. Het is een realiteit die we hebben genegeerd. We noemden het een droom



omdat we het niet aankonden. Nu moeten we er wel mee omgaan. En ik voorzie,

misschien over twee jaar, vijf jaar, dat we zelfs die koptelefoons terugbrengen tot

afzonderlijke eenheden, ingebed in de structuur van het fysieke leven van de mens, in

de communicatie met de STP, in zekere zin, in de bloedbaan. Dat is heel goed

mogelijk. Dat maakt onmiddellijke conversie en transmutatie mogelijk. (2:26). Maar dit

is in de tijd vooruit.

Dus wat, hoe je het ook noemt, Dean heeft meegebracht, is een deel van zijn eigen

intuïtie, en een deel van het feit dat hij misschien lid is van de Universele Raad. En in

de afgelopen dagen hebben we zo'n dummy-eenheid afgeleverd. Er zit niets in. het is

gewoon, hoe noem je het, in het tentoonstellingscentrum, dat nog steeds draait, tot

we het in de komende dagen of weken inpakken. De Linz, we hebben de eigenaars

van de gebouwen laten weten dat we eind oktober vertrekken. Dus tot het zover is, is

het gewoon dat iedereen die naar de tentoonstelling gaat dingen kan zien. Er is niets

dat we niet kunnen onthullen, er is daar niets dat onthuld kan worden. Er is niets dat

we niet kunnen onthullen.

En mensen die de conferentie in Manchester bijwoonden, hadden een idee van hoe

dit ding eruit zal zien en hoe het zal zijn, maar de eenheden die in Manchester

stonden, zoals u het noemt, zijn weer totaal anders en voor andere toepassingen.

V: ... Kunt u iets meer vertellen over de nieuwe mogelijkheden en hoe geavanceerd de

mogelijkheden zijn die op de achtergrond worden ontwikkeld? Bedankt. (2:28).

K- We werken met verschillende onderzoeksstructuren. We hebben frontaal

onderzoek en tegelijkertijd werk ik met veel mensen individueel of in groepen van

één of twee op de achtergrond. Dus als je kijkt naar de algehele structuur van het

onderzoek en wat er wordt ontwikkeld, zijn we heel erg geavanceerd. Soms is het

beangstigend hoe geavanceerd we zijn. Zelfs onze eigen Kenniszoekers begrijpen niet

wat ze doen, maar ze begrijpen een deel ervan en ze volgen het omdat ze andere

effecten zien. Maar het eigenlijke systeem is opgezet voor een totaal andere uitkomst.

En als we er bij komen, brengen we je aandacht erop. En dat is de enige manier, zoals

Kenniszoekers hebben gezien, het werk ervan, wat dan ook, ze kunnen verbinden.



In plaats van me te richten op iets wat ik wil bereiken, breng ik de omgeving van

begrip en toon dan hetzelfde systeem voor verschillende doeltoepassingen. We zijn

extreem geavanceerd. We kunnen transmutatie zelfs nu voltooien. We kunnen

transport, van Londen naar New York, vandaag de dag in minuten voltooien. Maar

allereerst worden onze mensen niet begrepen.

Het Iraanse team, binnen de structuur van het Iraanse vluchtsysteem, ligt jaren voor.

Zelfs als ze jaren vooruit zijn, lopen ze nog steeds jaren achter op wat er feitelijk

gebeurt. Want er is een heel groot probleem, of er is een heel groot verschil. In de

Keshe Stichting heb ik de leiding over alles wat met onderzoek te maken heeft. Ons

team had min of meer zijn eigen stukjes. (2:30). Maar de richting die we nemen is dat

we vandaag beslissen dat we ver genoeg zijn gegaan. Ik geef les over de volgende

stap. Ik wacht niet op het budget, iemand beslist. Ik zie dat onze kenniszoekers, ons

team, het grootste deel van het begrijpen, een deel ervan, of begrijpen, we springen

10 jaar. Vergeet het, je hebt deze dingen begrepen, laten we dit doen.

In de overheidsstructuur is het anders. Als je een schroef of een paneel wilt

veranderen, moet dat via acceptatie, autorisatie, geld uitgeven, bla, bla. Het enige land

dat deze dingen snel doet is de Iraanse SEPAH, een Iraanse defensietechnologie in de

nucleaire industrie. Beslissing genomen door hoofd divisies, klaar. Dit is wat we

begrepen met de Keshe-leer van vandaag, we gaan. Iraniërs hebben een team

samengesteld ommijn mentaliteit van denken te begrijpen, niet met wat ik zeg. En

ze zijn er erg goed in. Daarom hebben we zelfs de Chinezen met de Iraniërs laten

samenwerken. Met de Iraniërs, zij... Ahmadinejad had een zeer... of Ayatollah

Khamenei had een zeer, zeer duidelijk begrip van de leer. Deze man spreekt, wij

kijken naar het woord. We moeten de essentie begrijpen zodat we bij hem kunnen

zijn.

En dat team, luister maar naar de lessen van vandaag. Ik werk met het team van de

Iraanse Keshe Foundation. Maar er zit een team achter dat al 14 jaar met mijn werk

samenwerkt. Ze zitten om de essentie van de kennis te begrijpen, niet het woord van

de kennis. En ze werken eraan. Omdat ze de essentie ervan hebben gezien. Dus, hoe



het vorm zal krijgen, (2:32). is hoe je het begrijpt, en hoe je het interpreteert, en

hoeveel technologie er achter de schermen zit.

Onze technologie, ons team, heeft alles om de transmutatie vandaag te voltooien.

Binnen de mogelijkheden van de Keshe Stichting hebben we het systeem gebouwd.

Eigenlijk hebben sommigen van jullie het al gebruikt, zonder dat jullie het wisten, om

energie in materie om te zetten. Maar onze Kenniszoekers begrijpen het nog niet, dus

moet ik tijd nemen. We hebben het vorig jaar gebouwd. Ik bouwde het 15 jaar

geleden. Ik zei eerder tegen de Kenniszoekers, degenen die naar de Maan kwamen en

een handvol stof meenamen, of een steen bij zich hadden, ik zei: "Jullie hebben een

systeem nodig om deze droom om te zetten in werkelijkheid, dat het een materie

wordt." We hebben dat systeem al gebouwd.

Wat je aanraakt als een steen op de Maan, als ik je handen in het systeem stop, wordt

die steen. Dus je hebt niet gedroomd, je bent echt op de Maan geweest. We hebben

het omgekeerde 7 jaar geleden gedaan met Ali in Canada, toen de hand in het

systeem verdween. Dus het is niet iets wat we dromen.

Onze Kenniszoekers moeten de samenleving begrijpen wanneer het getoond wordt,

zoals we begrijpen, hoe je een steen in je verbeelding kunt brengen, zoals je het

noemt. Je zet het in de omgeving, het wordt die steen. En de wetenschappers van de

Aarde plaatsen de steen en zeggen dat de steen van de Maan komt. Het komt van de

Maan. (2:34). We hebben dit aan het Chinese leger laten zien in een week van testen

in China in de afgelopen vijf weken. Dus we hebben het niet over iets dat gaat

gebeuren. En ze hebben het getest en bevestigd.

Dus de kennis is er, de man is er nog niet klaar voor. Ik heb de auto meegebracht,

maar niemand weet hoe hij moet autorijden, dus de auto staat geparkeerd. En de

sleutel zit in mijn zak. Toon me een rijbewijs waarmee je kunt rijden, en kennis van het

universum, ik geef je de sleutel. Heel compleet, de kennis. Wat in twee of drie

laboratoria van de Keshe Foundation zit, en waar de mensen individueel aan

onderwezen worden, is immens. Als de Kenniszoekers die onderwezen worden,

Iraanse wetenschappers zijn, in Iran defensietechnologie, in de ontwikkeling van de



ruimte, de kennis vrijgeven die ze begrepen, wordt Amerika slaaf van de Afrikanen, in

het gebrek aan kennis.

Zo ver zijn we gevorderd, maar jij bent er nog niet klaar voor. Dan word ik een

tovenaar, en ik beloof dat ik nooit magie zal doen. Ik zal je de wetenschap ervan laten

begrijpen.

Nog een vraag? (2:36).

Vraag: ... Is het "alles in één systeem" waar je het vorige week over had, in feite een

replicatie van de omgeving van de Aarde, waar het perfect is gecreëerd, zodat

mensen het kunnen aanboren, zoals het proces van transmutatie?

K- In zekere zin, ja. (Wilt u uw scherm veranderen alstublieft?) In zekere zin, ja. Op een

bepaalde manier, nee. Maar op een bepaalde manier, als je het begrijpt, doet je Ziel

het werk. We trainen je gewoon hoe je je Ziel moet gebruiken. Weet je, je kunt

autorijden vanaf de dag dat je geboren bent. Als je begrijpt wat een koppeling, wat

een rem en wat het gaspedaal en de versnellingsbak zijn, en ... hoe je het kunt mixen

en eruit kunt halen wat je wilt. Je hoeft niet te wachten tot je 18e, je kunt rijden terwijl

je nog in de baarmoeder van je moeder zit. Het is dezelfde situatie. We weten het

allemaal, maar het moet ons geleerd worden en we moeten volwassen genoeg zijn

om te begrijpen dat je een rem niet kunt gebruiken om iemand met je snelheid te

doden of tegen een muur te rijden.

Het is gewoon de tijd van volwassenheid die de mens nodig heeft om de kennis te

begrijpen. Anders is de kennis er. Geen van de dingen die we (onderwijzen) is magie

of iets dat verzonnen is. We openen alleen je ogen voor de kennis die bestaat, maar je

bent er onwetend over geweest of je hebt het niet begrepen.

je bent verkeerd neergezet. Dat is alles. In plaats van het te noemen, weet je, als je in

een auto rijdt, zetten ze een "L" plaat op je auto, je bent een leerling. (2:38). We

veranderen die leerling in Kenniszoeker. Je bent in dat stadium, lerend over de kennis.

Je bent "L"bestuurder van de kennis van de Schepping.

Nog een vraag?



R: We zullen een nieuwe "K" classificatie moeten hebben. Kenniszoeker, kijk uit.

K- Gevaarlijk. Weet je wat de Indiërs een mooi woord hebben. In Urdu, in Perzisch,

nee, ze zeggen, ze noemen het, << spreekt in Farsi >>. Het betekent dat een halve

dokter gevaarlijk is voor het leven, omdat hij niet alles weet. Hij kan een fout maken in

zijn geneeskunde, omdat hij slechts, "ik heb de helft van de kennis geleerd." En het is

hetzelfde met de man.

R: Ja inderdaad, mijn eerste ervaring met de vrijheid van het hebben van een fiets,

was rechtstreeks tegen een telefoonpaal aanrijden.

K- Niet wetende dat de telefoonpaal er al stond.

R: Ja, het was er, maar het leek de fietsen magnetisch aan te trekken, dus...

K- Het was... Ik ging naar deze... Ik bracht een week door in Manchester, 10 dagen in

Manchester, en omdat ik al bijna 20 jaar weg ben uit Manchester, moest ik door deze

stad, en het bracht zoveel, zoveel herinneringen terug. En ik reed Manchester uit, een

paar kilometer van het voetbalveld van Manchester United vandaan. Ik ging naar mijn,

zoals je het noemt, plek van wat ik noem, het mooie spel. En er is een muur in het

midden van twee rijbanen, ze hebben een muur neergezet met een plant erop en al

het andere. En ik heb net een nieuwe auto gekocht, een Volkswagen, (2:40). en om 4

uur 's ochtends stond ik op straat te kijken hoe de auto bovenop de plantenpot stond

(betonnen muur waar de planten op staan).

De politie kwam en zei: "Hoe ben je bovenop die bloempot gekomen, bijna

anderhalve meter van de grond? En je staat hier, zonder schrammen op je lichaam." Ik

zei: "Ik weet het niet, ik vond mezelf gewoon op straat." En ze zeiden: "Je moet naar

het ziekenhuis, want zo kan het niet zijn, je hebt niets." Ze brachten me naar een

ziekenhuis en zeiden: "Nee, er is niets." En de politie ondervroeg me later en zei: "De

voorkant van de auto is weg. De motor ligt min of meer op de bestuurdersstoel. Maar

hoe ben je uit die auto gekomen, op straat, zonder een schrammetje?" Ik zei: "Ik weet

het niet, ik zag gewoon een auto opzij komen. En voor ik het wist, stond ik op straat."

Gloednieuwe auto, 250 mijl op de teller, zat een derde van zijn lengte, kort, bovenop



een bloempot. En ik dacht, ik stelde mezelf een vraag, heb ik leren rijden? Hoe ben ik

bovenop deze hoop beland?

En het was verbazingwekkend, je had het over de fiets en de lantaarnpaal, ik weet niet

hoe de auto bovenop een bloempot terechtkwam. Werd hij erdoor aangetrokken, of

gebeurde er iets? Maar volgens de wet van de fysica en de wet van auto's had de auto

halverwege mijn buik moeten zijn, maar ik stond op de grond ernaast, zonder een

schrammetje, ernaar te kijken. Vier uur 's ochtends. Heel interessant.

Manchester is veranderd. Als sommigen van jullie het weten, legde ik uit aan de

kenniszoekers, Manchester staat bekend als slavenstad. (2:42). Het is waar de mens de

mens tot slaaf maakte in dezelfde kleur. Maar als je in het centrum van de stad staat,

noemen we het "Mills", we hebben een "Canal" Street, waar het kanaal werd gebouwd

om katoen te verplaatsen. Manchester was een slavenstad, want we

Er kwam water uit de bergen van wat wij de Pennine en de andere kant noemen.

Pennine en de andere kant, en dit water zorgde voor het stromende water dat nodig

was om de molens te laten draaien. En de slavernij van een blanke man in de

slavenstad Manchester begon met de slavernij van de zwarte man in Afrika, op

George Island. Waar de man, een slaaf, in de kleur van de huid, hemmeenam naar

Amerika om katoen te verbouwen. Dezelfde slaaf werd gebruikt om het katoen naar

Liverpool te brengen, op de kanalen te zetten, naar Manchester te brengen, naar

verschillende fabrieken, om het katoen om te zetten in draad en kleding, of stof. En in

Manchester waren de kinderen van de blanke man en de blanke man was een slaaf

om deze fabrieken te laten draaien. En als je in de stad Manchester staat, in het

centrum, en alle molens eromheen. Je hebt een molen en het hangt ervan af hoeveel

mensen er in deze molen woonden of werkten. De eigenaar van de molen bouwde er

huizen naast. Ze noemen het twee boven, twee beneden, twee kamers beneden, en

twee kamers boven, twee slaapkamers, en het toilet was buiten. En de man kreeg een

baan. Toen werkten zijn kinderen, 5 jaar, 7 jaar, 10 jaar, met de vader in de molen.

(2:44). De slaaf betaalde letterlijk genoeg om te eten in die huizen die hij hen gaf,

want: "Ik heb je die combinatie gegeven, je hebt gewoon genoeg nodig om te leven."

De mens had geen spaargeld, geen toekomst, geen vakantie.



In de slavernij van de Bahama's vochten slaven om één vrije dag, die "Junkanoo Days"

werd genoemd. Als je naar de Bahama's gaat, weet je dat het op eerste kerstdag

"Junkanoo" heet. Junkanoo vocht om één dag per jaar vrij te krijgen, de dag van

Kerstmis, om naar de kerk te gaan, vrij van slavernij. En in Manchester kregen ze dat

niet. Dus werkte de man als vader, zijn kinderen van 5, 6, 7 jaar oud, toen ze wisten wat

een vinger was, stopten ze hem in deze molens. En toen hun vader stierf, zetten ze de

kinderen dezelfde dag nog, samenmet alle andere kinderen, op straat. Ze verloren

alles. En de volgende man kwam.

De slavernij van de blanken in Manchester zit diep, maar de Britten schamen zich te

erg om over hun eigen slavernij te praten. En mensen stierven op deze molens. Alleen

maar om eten te hebben en onderdak voor hun kinderen. Zij waren slaven. Hun

kinderen waren slaven. Manchester stond bekend als de slavenstad van de blanken,

waar slaven werden gebruikt van Afrika naar Amerika. De slaven brachten het katoen

en de slaven van de blanken verdienden geld voor de blanken.

En er is veel pijn in deze stad, dat voel je. Ik heb er bijna 30 jaar gewoond. En deze

week bracht, omdat ik begreep dat ik er niet was, alle dingen terug die ik gemist heb

omdat ik het te druk had om in die stad te wonen. En het is veranderd, het zijn

wolkenkrabbers geworden, het krijgt de kenmerken van de skyline van New York en

grote steden, gewoon bovenop elkaar bouwen om te laten zien dat de mens meer

heeft, arroganter is geworden en ik hoger kan gaan. (2:46). Maar het is heel interessant

hoe we ons begrip veranderen. En we proberen te verbergen dat het niet laat zien hoe

slecht het is.

Maar als je een bezoek brengt aan Manchester, of het noordwesten van Engeland,

Manchester Bolton, dat gebied, is de grootste slavenstad van de blanke man, zonder

dat de mens ooit heeft geweten dat ze deze dingen hebben gemaakt. We noemen

het gewoon het katoen of de wol uit Engeland. We hebben nooit begrepen dat dit

met blanke slaven wordt gedaan. Kinderen van 5, 6 jaar, die in deze fabrieken hebben

gewerkt, die in deze fabrieken hebben opgeslagen, en ik vraag altijd, niemand zegt,

"mogen we het certificaat zien? Ik wil weten of wat we kopen de geschiedenis achter

dit gebouw is. Wanneer is het



gebouwd? Hoe is het gebouwd?" In Manchester, een goed voorbeeld van hoe

de blanke man is goed om zijn eigen slavernij, zijn eigen misbruik te bedekken. En dit

alles werd naar huis gebracht, teruggebracht, wat ik noem, de stad waar ik opgroeide.

Nog een vraag?

R: We keken naar de accommodaties die ze toen voor de werknemers hadden, en ze

hadden geen bedden voor hen. Dus, en ze werkten, wat, 20 uur per dag of zoiets,

genoeg voor hun eten. En dus hadden ze een touw door de kamer gespannen en

daar sliepen ze dan. Je hing je lichaam, je middel, aan dit touw, je hing je lichaam

erover en zo rustte je uit, blijkbaar. En zo kwamen ze aan de naam "flop houses". (2:48).

Je hangt je lichaam over een touw.

K- Er is veel geschiedenis in de Britse cultuur die dat niet is. Nee, ze praten er niet

graag over, maar het is eigenlijk een gevoel van hoe de natie is opgebouwd. Het is net

als, weet je, toen koningin Victoria eens per jaar in bad ging, was het algemeen

bekend dat de koningin vandaag in bad ging. Weet je, net zoals je de verjaardag van

de koningin viert, wist het publiek wanneer koningin Victoria in bad ging. Het werd

aangekondigd, omdat ze zich één keer per jaar waste, zeg maar. Maar het vreemdste

is dat de mijnwerkers zich elke dag wasten. En de mensen die in de fabrieken

werkten, omdat het zo stoffig was en zo, wasten zich elke dag.

Er was een, hoe noem je dat, metalen bak. Die vulden ze met water. En ze moesten

het roet en het vuil eraf wassen, anders konden ze niet eens zien wat ze aten. En dan,

nadat de vader zich gewassen had, dan wasten ze de moeder, als ze zich kon wassen.

En dan de kinderen. En het begon met de leeftijd. En als laatste werd de baby van het

huis gewassen in dezelfde teil, hetzelfde water. Dus een minderjarige werd meer

gewassen dan de koningin. Maar je kent het verhaal, we zeggen: gooi het badwater

niet met de baby weg. Omdat het water dat de vader waste zo zwart was dat je de

baby die je waste niet kon zien. En vaak gooiden ze het water weg, de baby lag nog in

het water, werd weggegooid. Nu wordt het een uitdrukking in het Engels. Je zegt,

gooi niet de, ik bedoel, gooi niet alles weg zonder te weten wat je doet. Dus je praat

over het touw. Er is veel geschiedenis in de geschiedenis van het Britse rijk, dat een



zeer vervalst rijk was, allemaal door het beeld van één paleis in Londen, (2:50). en niet

de waarheid gaf.

Ken je het verhaal van de koningin en de "Tupperware"? Weet je wat Tupperware is?

Tupperware zijn van die plastic doosjes met een klein dekseltje erop, voor arme

mensen of gewone mensen om eten in te bewaren. Het was erg in de mode in de

jaren zeventig en tachtig. En iemand brak in het paleis in en ging tegenover de

koningin op bed zitten, terwijl ze aan het ontbijten was. En zei toen, "oh, de koningin

eet uit Tupperware, niet uit de gouden borden en dingen die ze ons vertellen." Omdat

ze zo arm is. Dus, laat je niet misleiden door de paleizen, de binnenkant is leeg.

Het is heel, heel interessant. We hebben er een goede uitdrukking voor in het Engels,

zeiden we, en we zeggen: "fair coats and no knickers." Het ziet eruit als een dure jas,

maar ze hebben geen kleding om eronder te dragen. Je kijkt gewoon naar de

buitenkant, een mooie

bont, dat van de anderen was gestolen. En om die bontjas te krijgen, ging je naar de

"vlooienmarkt". De vlooienmarkt, dat was de plek waar ze de "tweedehands"

verkochten, en alles van het bont, waar vlooien in woonden. Je kocht dus geen

bontjas, maar een jas die vol vlooien zat.

R: ... Gratis vlooien op de vlooienmarkt.

K- Daar komt het woord "rommelmarkt" vandaan. Ik denk dat Dean je daar meer over

kan vertellen. En dit is wat ik zeg... Dit is wat ik zeg, als je een taal spreekt, moet je de

essentie en de cultuur ervan begrijpen. (2:52). En Engels praten over de taal is iets heel

anders dan erin leven. En levend in Engeland krijg je de... gedeeltelijk de essentie van

de cultuur en het leven. En door op die manier met de Engelse gemeenschap te

leven, leer je veel over hen en over de schoonheid van hun cultuur en de valkuilen van

hun cultuur.

Nog een vraag?

Vraag: ... In het onderricht van de 499e Workshop voor Kenniszoekers zei u dat de

bijeenkomst in Manchester zal worden afgesloten als het "laatste avondmaal". Hoe



kunnen onze Zielen deze woorden begrijpen? Ik wil mijn vraag graag in context

plaatsen met een korte passage uit de Bijbel, waarin staat dat Jezus in het Evangelie

van Lucas het volgende zegt tijdens het laatste avondmaal: "Ik heb ernaar verlangd

om dit Pascha met jullie te eten voordat Ik zal lijden, want Ik zeg jullie dat Ik niet meer

zal eten voordat het vervuld is in het Koninkrijk van God, en Ik zal niet van deze wijn

drinken totdat het Koninkrijk van God komt." Zou u iets meer tot onze harten willen

spreken over uw citaat over het laatste avondmaal? Dank u meneer Keshe voor al uw

liefde en dat u ons niet opgeeft.

K- Omdat ik op beide ben, kan ik uitleggen wat het betekent, zowel in de tijd van

Christus als in de tijd van de man. In essentie, vorige week, zoals traditie is bij de Keshe

Foundation, wanneer we conferenties hebben, en wanneer we bijeenkomsten

hebben, openbare bijeenkomsten, voor een sessie van dagen of weken, wat dan ook,

de laatste avond, na de laatste sessie, (2:54). nodigen we altijd de Kenniszoekers uit

om samen te eten, we noemen het, het is traditioneel bekend geworden als een

"laatste avondmaal". Dus, afgelopen vrijdagavond, gingen alle Kenniszoekers, voordat

ze vertrokken, terug naar hun huis, en een van de Kenniszoekers vertrok, letterlijk, aan

het einde van de orde, tijdens het eten, omdat hij zijn bus of trein moest halen om

terug te gaan. We eten samen en genieten van de tijd die we samen doorbrengen.

Het staat bekend als een laatste avondmaal in de Keshe Foundation, als je bij ons over

de hele wereld bent geweest, hebben we dit altijd.

Traditiegetrouw belanden we in een Iraans restaurant. Deze keer was het vanwege de

positie gemakkelijker om naar een Indiaas restaurant te gaan, wat ook een favoriet

eten van mij is. En toen hadden we het laatste avondmaal.

Maar in de loop van de week, was het "laatste avondmaal", het was het begin, een

einde van het verleden, begin van een nieuwe cyclus voor degenen die het begrepen.

Uitbreiding van de Ziel, begrip van. En op een bepaalde manier werden we wakker

met, of proberen we onze Kenniszoekers wakker te maken, op een manier om de

werking van de STM voor transport en transmutatie te begrijpen. We hadden de

laatste "geneugten" van de fysieke dimensie en we gingen dimensie



van, zoals je zegt, "ik eet in een andere dimensie." Veel Kenniszoekers in de sessie

begrepen het, en ze werden geraakt door de nieuwe kennis. En op een bepaalde

manier was het belangrijk om gevoeld te worden. Het was er niet om te onderwijzen.

Het doel van vorige week was voor Kenniszoekers om in contact te komenmet het

begrijpen van het gevoel van hun Ziel. En daarom brachten we, zoals ik het noem, de

"L Plate" systemen (leerlingsystemen), (2:56). voor hen om te doen, om hun eigen

manier van doen te begrijpen. En toen je het begreep, en dan de volgende cyclus is

de dimensie van het brengen naar lichamelijkheid en emotie van de man.

En zo zijn we in één week door de sessies gegaan van wat wij noemen, de voltooiing

van, het begin van een nieuwe manier van leven voor de mens, en het afsluiten van

het verleden, maar het kost tijd voor de mens om daar doorheen te gaan. En om het

te begrijpen en te implementeren. Het was een prachtige week, want meestal krijgen

we in conferenties en dingen, veel mengeling van dingen. Maar deze bijeenkomst

was, alle mensen min of meer, volledig gericht op wat het was, het was heel

gemakkelijk, zoals je het noemt, overdracht van kennis op emotioneel niveau, op het

niveau van de Ziel.

En het was verbazingwekkend om te zien, hoe we een paar jongeren bij ons hadden,

die volwassen waren in de Ziel, maar we hadden Kenniszoekers, die diepe

Kenniszoekers zijn, begrijpen, ze zijn goed onderlegd in het werk van de Ziel. Het was

een zeer volwassen bijeenkomst, extreem volwassen bijeenkomst, en het maakte het

zo gemakkelijk om door het "laatste avondmaal" te gaan, zoals ik het noem, het begin

van het nieuwe mensenras, om tot bloei te komen. En dat is er het beste voorbeeld

van. Ik kan erin zetten wat je vraagt, nieuwe horizonten, nieuw begrip, nieuwe... eerste

keer drinken van de energieën van het universum door de STM. (2:58).

Zoals Christus zei, als ik de volgende keer wakker word, en nu wij allemaal... hebben

we de STM wakker gemaakt voor die kennis. Je zult er meer en meer van zien. De

Londense conferentie, en degenen van jullie die deze bijwonen, zullen niet zijn om

jullie kleinkinderen te vertellen dat ik daar was. Jullie zullen de mannen van het

universum vertellen dat ik erbij was toen het plaatsvond. Want dat is de tijd van de

overgang. Je moet het voelen, je moet erin zitten. Toen ik er op een bepaalde manier



in stond met de Chinese militairen, in China, een paar weken geleden, dacht ik: "Ik

wou dat de mensen konden begrijpen wat ik hen aandoe." Want ze zullen hier geen

seconde aan veranderen, voor alle rijkdom op deze planeet.

Zijn er nog andere vragen?

V: ... U hebt ooit gezegd dat een veganistisch dieet na 10 jaar problemen kan

veroorzaken. Kunt u hier iets over zeggen?

K- Ik zat heel onlangs voor een veganist te eten. En ik dacht, wat kan ik zeggen? Spijt

brengen of een vijand creëren. Een paar jaar geleden zat ik tegenover een vegetariër

die velen van ons kennen. En toen ik klaar was, een paar dagen later, zei hij: Meneer

Keshe, ik kan geen vegetariër zijn. Ik begin vlees te eten. (3:00).

Ik heb hier diepgaand over gesproken in sommige leringen, sommige

gezondheidsleringen in het verleden. Ons lichaam, ons fysieke lichaam, is een

combinatie van miljoenen jaren van wat ik evolutie noem. We hebben ons lichaam

aangepast aan de omgeving waarin we eten en leven,

en beschikbaar is om te eten. En de meerderheid van ons in de Westerse wereld,

misschien een paar eeuwen geleden, was vlees een luxe, als we er al toegang toe

hadden. We waren vegetarisch.

Want in de steden was het duur om vlees te krijgen, en in de dorpen om het vlees op

te kweken. Vlees was luxe, Kerstmis, gelegenheden, het varken slachten of wat dan

ook.

De generatie van de mens van vandaag, is zeer veel door de luxe van de mogelijkheid

om te doen hebben, om te eten, heeft het vlees toegevoegd aan de structuur van het

lichaam van de man in de afgelopen eeuw. Onze kinderen, vanaf de dag geboren met

melk, en dan, dat is de essentie van het leven. En dan ontzeggen ze die toegang tot

dat leven. Dus schieten ze zichzelf vanaf de eerste dag in de voet. Je wordt veganist:

"Ik raak geen zuivel aan." Je bent ervan gemaakt. Het eerste wat je in je lichaam hebt

opgenomen, is de melk van de moeder, de liefde van de zorg van de Schepper. En

dan ontken je het. Dus je stopt een Juggernaut, (3:02). die 120 kilometer per uur rijdt,



tot stilstand. Omdat je vanaf die dag de beslissing nam: "Ik neem niet meer, wat dan

ook." Zelfs bij jou, met je vegetariërs.

Vervolgens heeft dit proces een domino-effect. Je zet een rem op, in je hoofd. Je hebt

geen pauze ingelast in je lichaam. Nu moet je lichaam een overgang maken. In één

keer ben ik vegetariër van de... het is mode geworden. Ik ben veganist geworden, het

is in de mode. Je wordt veganist in een zeer korte tijd. En we beginnen al ziektes en

psychologische patronen te zien. We beginnen veranderingen in het lichaam te zien,

waar het lichaam niet op kan reageren. En dan moeten we er andere voorwaarden

voor creëren om het te bedekken. En nu komen we ermee, we zullen zien dat de

veganisten kinderen van het Westen zijn. We hebben veganisten in India en andere

plaatsen, die nooit vlees aten. Zelfs zij worden geen veganisten genoemd, ze drinken

nog steeds melk of wat dan ook.

Deze, geen zuivel, geen eieren, bla, bla. Lichaam, gewend ommet de snelheid van 120

te gaan. Je besluit in je hersenen om de stekker eruit te trekken. Het lichaammoet

zich nu aanpassen. En dan creëren we chaos. We zien een specifiek psychologisch

patroon bij dit soort kinderen die opeens in de mode zijn om veganist te zijn. We zien

nu iets heel interessants. Ik had het er onlangs over met Kenniszoekers. Zoals jullie

weten heb ik veel tijd doorgebracht in China en ik woon in een zeer welvarend deel

van Beijing, (3:04). en hetzelfde wanneer we in Sanya zijn in, wat jullie noemen, (Zuid)

Chinese Zee. Je ziet hele slanke meisjes. Alles waar we naar keken, erg slank. We

praten in maat 6 en 4 en 8, als je praat in westerse maten. En ze zijn allemaal

verzameld in een bepaald gebied van Beijing. Allemaal opgeleid, allemaal geld en

beschikbaarheid. Of ze komen uit de gouden en zilveren lepel dimensie.

Maar als je midden in de zomer in het heetst van de zomer komt, letterlijk, als je in

Peking hebt gewoond, zeggen Chinezen je, het is een moord. 40 graden, 35, maar

bijzondere hitte. Ademen is moeilijk. Je gaat naar de kledingwinkel,

dameskledingwinkel. Je vindt winterkleding tijdens de zomer in de meeste winkels.

Hoe kan dat? Wat is dit kon niet worden gesorteerd. Een van de Kenniszoekers heeft

het gekraakt, en toen met onderzoek of wat dan ook, nu begrepen we het. Deze

meisjes en deze jongens verhongeren zichzelf. En toen zaten we in het restaurant, en



ik keek naar een heel slank meisje, maat 6 - 8, en ik zat in een andere positie, dat ze

steeds iets omhoog trekken. Ze hebben niet echt maat 6 - 8, en ze hebben maat 8 tot

10. Ze stoppen hun lichaam in een korset om slank te zijn, omdat dat in de mode is. En

degenen die zichzelf uithongeren om been in huid te zijn, (3:06). lichaam heeft geen

bloed, ze hebben deze warme



winterkleding om hun lichaam warm te houden in hartje zomer. Het geheim van, hoe

noem je dat, winterkleding in de zomer in dit gebied werd ontrafeld. En eigenlijk

trillen ze midden in de zomer. Het lichaam heeft geen bloed om vast te houden. En

stel je nu eens voor dat dit lichaam de volgende generatie van de mens moet creëren,

welke gebreken we dan gaan zien, welke schade we psychologisch gaan zien, omdat

de moeder al psychologisch beschadigd is, de vader psychologisch beschadigd is,

welk kind ze dan gaan creëren.

Het is hetzelfde met de veganisten. Hetzelfde geldt voor degenen die plotseling

vegetariër proberen te worden. Je wilt vegetariër worden, je wilt veganist worden, je

plant het over 5 jaar, 10 jaar, stap voor stap. En zelfs dat heeft zijn eigen dilemma's. En

dan de waarheid: ik ben veganist. Ik eet alleen rijst en noedels en groente. Ik ben er

trots op een vleeseter te zijn. Ik dood één dier, één Ziel. Elke korrel heeft een Ziel, jij

doodt duizenden Zielen, jij bent crimineler dan ik, en dan noem je mij een vleeseter,

een moordenaar? Eén graankorrel heeft genoeg leven om, als je hem zaait, honderd

korrels te creëren, honderd nieuwe levens. (3:08). En in een kom rijst doe je er tien,

honderd, vijfhonderd van, en je kauwt er zo vrolijk op, "Ik ben vegetariër, ik ben

veganist."

Dit is het verhaal van meneer Einstein, en de snelheid van het licht, die de

maximumsnelheid is. Dit is de snelheid van idiotie van een nieuwe generatie mensen,

die er geen snelheid en geen limiet aan heeft gesteld, en ze noemen het veganistisch

en vegetarisch. En de schade die dit aanricht. Om veganist te zijn, ommelk te

ontkennen, je bent geboren uit, het is een hoop omgekeerde psychologie. Veel

reclame op televisie. Dan ontken je de essentie van waar je uit voortkomt. God

verhoede, waar deze Ziel naartoe gaat. Dus, als je als Boeddhist geboren wordt, heeft

je lichaam, in de loop der tijd, in het gebied waar je geboren wordt, je er op een

langzamemanier op voorbereid. Je kunt een Juggernaut, volgeladen, 24 ton, niet

stoppen omdat je besluit te breken. De rest van de auto's rijdt over de snelweg, ze

gaan je rammen.

De ene is kanker, de andere allerlei psychologische problemen en alles wat daarbij

komt kijken. En daarom zien we zoveel psychologische depressie, zelfmoord, in de



jonge generatie, de meesten van hen zijn door het proces gegaan van de nieuwe

mode veganistisch, maat 6 hebben, omdat het in de kranten staat, moet zijn, (3:10). en

een vegetarisch levenspad. Als we onze kinderen op de juiste manier opvoeden, wil je

vegetariër worden, plan het dan over minimaal 10 jaar, en ik hoop dat je geluk hebt

dat je ermee wegkomt.

We kijken er gewoon naar, ik ben veel gezonder. Tot later, als de nieuwe kankers

verschijnen, als er nieuwe psychologische druk komt. We zien veel van deze,

veganisten, nieuwe veganisten, nieuwe werelden van veganisme en vegetarisme, in

de psychologische en mentale instituten. En het groeit, en regeringen weten niet hoe

ze ermee ommoeten gaan. Omdat het onder iets anders, iets anders en nog iets

anders valt. Ik hoop dat er geen dag komt dat iemand zegt: "Ik ben alleen

plasmamaker, ik eet alleen plasma." God verhoede die dag.

Nog een vraag?

V: ... Hallo, zou het goed zijn om buiten bibliotheken kraampjes op te zetten met

hoogtepunten van de boeken van de Keshe Foundation en de verkoop? Ik vraag er

niets voor, ik ben gewoon geïnteresseerd en wil dat het bekend wordt bij mensen die

het nog niet weten.

K- Oh, je kunt alles doen, ten eerste, als je de boeken kunt bemachtigen. Oh, je moet

een regeling treffen met de Keshe Foundation, maar op een bepaalde manier moet

kennis die kant op gaan. Misschien op een iets andere manier, maar we moeten de

regeringen bereiken om de nieuwe technologie te kunnen onderwijzen. (3:12). In

bibliotheken zullen we een begin maken, onze boekwinkels zijn een begin van het

delen van kennis. Een van onze kenniszoekers schreef me onlangs: "Ik was op zoek

naar het boek, ik weet niet één of twee, wat dan ook, en ik kon het niet vinden, ik vond

het in de winkel, en ik kocht het als tweedehands." Ik zei, "oh, het boek is al in de

winkel als tweedehands, iemand heeft het gelezen, en wilde het niet." En wat

interessant was: het boek is gesigneerd, het is een van de weinige boeken die door

mij gesigneerd zijn. En het heeft een codenummer. En het is interessant, ik denk dat

het zou worden gekocht in dit, wat je noemt, een tweedehands winkelboek. Mensen



lazen het en deden het weg, of iemand stierf en deed alle boeken weg. Omdat ze niet

wisten wat ze in handen hadden.

R: Een beetje een verborgen schat voor iemand die op zoek is.

K- Het is een van de Kenniszoekers, hij stuurde me het boek, hij zei: "Ik heb het online

gekocht, het is gekocht in een tweedehandswinkel." En het nummer en de

handtekening en de datum staan op de voorkant van het boek, aan de binnenkant.

Het zijn er maar heel weinig, want de meeste boeken die ik gesigneerd heb, zijn in

beslag genomen en vernietigd door de Belgische post. Ze kregen te horen dat alles

wat van deze plaats komt met deze naam, gewoon gekaapt moet worden. Ik denk dat

ze ergens een kamer hadden waar we de boeken opsloegen en signeerden. Mensen

zeiden dat ze ze nooit hadden ontvangen en de Belgische koning lachte zich rot. Hoe

meer ze ons blokkeerden, hoe meer we erdoorheen gingen. En we zien er veel van.

Nog een vraag? (3:14).

V: ... Meneer Keshe, kan een Ziel van een mens uit het lichaam worden gehaald en in

een ander lichaam worden geplaatst, of kunnen Zielen in speciale omstandigheden

worden verwisseld?

K- Kom je nog eens? Ik open een Soul winkel.

Vraag: ... Kan een Ziel van een mens uit het lichaam worden gehaald en in een ander

lichaam worden geplaatst, of kunnen Zielen in speciale omstandigheden worden

verwisseld?

K- Ik hoorde over transplantatie van het hart en de hersenen. Dat wordt heel

interessant. R: Nou, je hebt een nieuwe naam voor een carrosseriebedrijf.

K- Je weet dat de winkel Victoria's Secret heet. Nu moeten we een nieuwe geheime

winkel openen. Je weet wat ze zeggen over de Victoria's Secret winkels. De Victoria is

Victor, niet Victoria. Dat is wat het geheim is.

Nog een vraag?



R: Nick wil graag bevestigen wat je een jaar geleden zei, namelijk dat Kamala Harris

het misschien van president Biden overneemt vanwege ziekte. Het was vandaag te

zien in het Australische nieuws, zegt hij.

K- Er zijn veel berichten over de toestand van Biden. En hij regeert al een tijdje niet

meer. Ik gaf onlangs een voorbeeld hiervan aan een Kenniszoeker. Ik zei, weet je,

Biden, (3:16). vanwege de huidige situatie, niet getoond kan worden. Er is een enorm

probleemmet meneer Trump en de rest. Dat hij er niet is, omdat hij er op zoveel

manieren op kan springen. Het is net als de manier waarop we de Keshe Foundation

hebben overgedragen aan Ella om te runnen toen ze jong was, jaren geleden toen we

in Ghana waren. Ik zei tegen haar: "run de stichting in mijn naam, zoals het mijn

besluiten zijn, totdat je de manieren hebt geleerd, maar niemand zal het weten." En ik

zei tegen hen, "op dit moment wordt het Witte Huis op dezelfde manier geleid." Als je

het je herinnert, vijf of zes weken geleden, was er een rapport over het zien van een

lijkzak die naar het Witte Huis zou worden gebracht. En toen legden ambtenaren uit

dat Biden al overleden was. Het was op 4 juli, het kon niet worden aangekondigd,

maar nu is het een norm geworden, ze runnen het, en er zijn een paar mensen die het

runnen ?? is een dubbelganger (Biden), totdat ze de juiste plaats, de juiste dingen in

de positie hebben. Er wordt veel over gepraat, maar hoe ze het in de openbaarheid

gaan brengen is een andere manier. De officiële regering, op het hoogste niveau, de

buitenlanders hebben geaccepteerd dat Biden al weken niet in functie is. Maar we

moeten afwachten.

Nog een vraag?

Je moet begrijpen dat als ze aan de macht komt, dat is het niet, ze is al aan de macht,

je een enorme verschuiving zult zien tussen China en Amerika. Zoals ik al eerder heb

uitgelegd, is ze erg pro-communistisch. Dit is een van de problemen die ze hebben.

(3:18). Hoe gaan ze haar naar buiten brengen als ze daar is. Ze is extreem pro-China. Je

zult dingen zien die je je niet kunt voorstellen. En dit wetende, heb ik de Keshe

Foundation in die richting gestuurd. Dat als ze eenmaal aan de macht komt, China en

Amerika op één lijn zitten om een nieuwe wereldsamenwerking te beginnen (van)

vijanden zijn naar samenwerken, en wij zijn er om de veranderingen te brengen die



nodig zijn om dat te doen. En een deel van ons werk in, zoals u het noemt,

Amsterdam vandaag is onderdeel van dat initiatief, een groot deel ervan.

We gaan ervan uit en we gaan ervan uit dat als de verkiezingen van de volgende

reeks naar de volgende verkiezingen gaan, zelfs als Biden nog steeds operationeel is,

ze in werking zal treden. Hij houdt het geen seconde vol, zelfs wij denken niet dat hij

het al volgehouden heeft. Officieel nieuws op het hoogste niveau vertelt ons dat hij er

fysiek niet meer is voor een paar weken. Maar het grootste probleem is dat je een

zwarte dame hebt, in zekere zin een kaste, met een zeer invloedrijke Joodse

achtergrond via haar man, met het extreme gevoel voor communisme, communisme,

door de opvoeding van de ouders. En dit heeft voor chaos gezorgd in het Witte Huis.

En ze is erg uitgesproken. En we zullen nu een heleboel dingen in allerlei richtingen

zien bewegen.

We hebben de Keshe Stichting op het pad van vrede gezet, met, als ze aan de macht

komt. (3:20). We zullen veel dingen zien die nu, aangemoedigd door het Witte Huis,

heel snel zullen afnemen. De situatie met, wat wij noemen, het kleine eiland in de

ZuidChinese Zee zal worden opgelost, en China is er klaar voor. Ze weten wat ze in

handen hebben. Taiwan zal binnen vijf jaar worden opgelost, op een heel andere

manier. Het zal teruggaan naar het moederland. En het zal geen confrontatie zijn,

maar een geschenk voor vrede. En het Chinese leiderschap heeft zich voorbereid op

deze overgang.

En als Kamala komt en dit is wat ze niet willen, want Taiwan is een punt van, ze

kunnen wapens verkopen aan de anderen, duwen, duwen China expansionisme in de

Chinese Zee en de rest van het, dit zal sterven met haar aan de macht. Ze is extreem,

extreem bevooroordeeld ten opzichte van China en de waarde van het leven. En ze

heeft een soort balans tussen hen gevonden. En we zullen een enorme verandering in

die richting zien.

Maar ze heeft al weken min of meer de leiding. Ik was in een vergadering met zeer

hoge officieren toen de dood van Biden uitlekte. En ze wilden zien hoeveel we zouden

uitlekken, wat we niet hebben gedaan, we hebben het alleen bekeken. Maar Biden is

al heel lang niet meer operationeel in het Witte Huis. En we zullen het zien.



Maar er is een machtsstrijd binnen Tel Aviv en wat ik noem, het Vaticaan en andere

delen, (3:22). hoe om te gaan met een zwarte dame, diep communistisch, aan de

macht gekomen door haar Ziel te verkopen aan de Joden door te trouwen met een

Joodse man, vooraf gepland, het zal eruit zien en werken in de natie van de Verenigde

Staten. En dit is nog niet ontrafeld. We zullen het in de gaten houden. En het is een

heel goed punt.

Zoals ik het zie, zien we aan de mensen met wie we over de hele wereld zitten te

praten en eten, dat Taiwan door de Amerikanen zal worden teruggegeven als

vredesgift. Op een bepaalde manier, niet teruggegeven op een manier zoals wij het

zien, maar geleidelijk terugtrekkend van alle bezwaren. En China is bereid om Taiwan

binnen de komende vijf tot zeven jaar terug te nemen. Alles is erop ingesteld. En dit

brengt dat.

Je moet begrijpen dat we sommige dingen, in de wereld van het gewone publiek,

niet zien. Maar in de wereld van diplomatie en naties weten ze dat wel. En ze werken

op basis van wat ze weten, niet van wat wij in het openbaar zien. In het voorjaar van

2008 was ik in Korea. En met een delegatie van de Keshe Stichting. En ik had twee of

drie ontbijten in mijn hotel op uitnodiging van de minister van Eenwording van Korea.

Over 15 jaar geleden gesproken.

En tijdens een van deze ontbijten bespraken we hoe we Noord-Korea en de rest gaan

aanpakken, omdat ik net een paar dagen daarvoor een lezing had gegeven voor de

kernfysici van Zuid-Korea, hun nucleaire centrum, een heleboel van hen, (3:24). en de

president vroeg de minister om een ontbijt te houden, die het had over hoe we de

technologie kunnen gebruiken om Noord en Zuid te verenigen. Een van de

gesprekken tijdens het ontbijt was dat hij zei: "de vader van de huidige

Noord-Koreaanse leider," zei hij, "hij zal binnen zo'n tijdsbestek sterven." En ik keek

hem aan, hij zei, "hij is ernstig ziek, het is niet publiekelijk bekend, maar hij zal binnen

deze termijn sterven." En ze verwachtten dat de andere zoon het zou overnemen, niet

deze zoon. Maar hij schakelde over naar deze zoon, de vader, voordat hij stierf. En hij

zei, "we verwachten dit, en misschien is dat de positie, we kunnen jullie technologie

gebruiken met zijn dood op dat moment." Ik luisterde net naar het gesprek.



Soms later stierf de president in het frame dat ze me gaven. Ze wisten hoe lang het

zou duren. En ik dacht, "oh God, was het gepland, of weten ze eigenlijk, door de duur

van de ziekte en de conditie die hij had, hoe lang het gegeven was?" Ze wisten van de

dood van hun vijand, jaren van tevoren. Vanwege zijn conditie, gezondheidstoestand.

Dus ze weten van de toestand van Biden. De wereldleiders begrijpen de situatie, en ze

hebben altijd een dubbelganger rondlopen, om zich in te dekken tot er een oplossing

is gevonden. En het is heel goed mogelijk dat hij er nog lang niet is, afgaande op de

ontmoeting die ik enige tijd geleden had. Maar, we luisteren naar veel van deze

dingen en op een dag komt er een oplossing. Misschien ligt hij nog aan de

beademing, misschien loopt hij nog. Maar dat zal hij niet, en hij zit al een tijdje niet

meer in de beslissingsstoel. (3:26). En als dat wel zo is, zal hij niet in de tweede termijn

zitten. Als dezelfde partij hem neemt en zijn zetel vasthoudt.

Dus deze vrouw wordt vroeg of laat de leider van de Verenigde Staten, maar veel van

haar werk, door het werk van haar vader en moeder, het op een gestructureerde

manier opzetten van de eerste organisatie van de Communistische Partij in de

Verenigde Staten, is opgevoed in die mentaliteit en ze heeft die mentaliteit altijd

gevolgd. Het is een leeuw die op de grond ligt, we wachten af wanneer hij wakker

wordt, wanneer hij dat doet. Maar als een geschenk, als een punt van begrip, weten

we dat ze zich zal terugtrekken uit, wat wij noemen, het conflict in de Zuid-Chinese

Zee, met het excuus van wat jullie Taiwan noemen. En Taiwan zal terugkeren naar het

moederland. En dat zal een nieuw proces van vrede tussen de naties starten en veel

dingen die te maken hebben met de wapenwedloop zullen in dat proces veranderen.

Nog een vraag?

K- ... We zijn bijna 12:30, we zijn al 3 en een half uur bezig. Maakt niet uit wat het is.

R: Dat is het wel zo'n beetje. Ja, je hebt het goed gedaan.

K- Alsjeblieft, degenen die morgen meedoen, zorg ervoor dat je de test kunt doen of

de strips kunt krijgen. Het is heel goedkoop, het kost een of twee dollar. Je kunt het bij

elke drogist krijgen om beide te testen. En wie maandag de 11e en 18e met ons



meedoet aan de vingerafdruk van zijn Ziel, zal meer over zichzelf te weten komen.

(3:28).

En dan gaan we naar de conferentie in Londen. En het wordt een van de meest

historische, wat ik noem, shows ooit, zoals het niet is, het zal gezien worden, zoals ik al

zei, ik wil dat het gebeurt. Het zal gevoeld worden door de ambassadeurs. Zo diep.

Het zal gevoeld worden door de vertegenwoordigers, of mensen die er zijn, de hele

sessie. Het zal de STM raken en de lichamelijkheid zal spreken. Op een bepaalde

manier, op een zeer verpakte manier, heb ik aan de kenniszoekers die in Manchester

waren uitgelegd wat de essentie van de Londense conferentie zal zijn. En we hielden

het op een van de meest prestigieuze plaatsen voor conferenties in Londen, in het

City Center. En we zullen zien hoe het zal gaan, en we beginnen het te promoten in de

komende 2-3 weken, zelfs in de media. En de Kenniszoekers hadden genoeg tijd om

hun plaats in te nemen, maar jij kunt hun positie innemen om deel te nemen aan de

conferentie. We laten het nog een paar dagen open, of een paar weken, en dan

sluiten we voor de Kenniszoekers.

En dan moet je door het publiek, ?? Ik weet het. En de prijs gaat direct naar 5000 per

stoel voor die zaal. En we weten al dat het uitverkocht zal zijn, want het gaat naar de

agentschappen die aan deze dingen werken. We geven alles aan de professionals, we

laten het niet aan ons over. Wetenschappelijke organisaties, hoofden van operaties

zullen worden uitgenodigd om daar te zijn, om te zien en hoe het hun operaties en

hun industrie gaat beïnvloeden.

En dan gaan we door naar de conferentie in Peking en zien we wel waar we

uitkomen. Heel erg bedankt, (3:30). en we zien sommigen van jullie morgen, en een

paar van jullie weer op maandag, en hopelijk zien we jullie volgende week. Heel erg

bedankt, Rick. En het was leuk om vorige week weer in Manchester te zijn, want het

bracht veel dingen thuis, en veel moois.

In de komende uren zullen we via de Nederlandse kanaalverbindingen aankondigen

of er Nederlandse Kenniszoekers zijn die ons willen ontmoeten, om na een paar jaar

nog eens koffie te drinken, of nieuwe Kenniszoekers willen ontmoeten via ons

Universele Raadslid en via de structuur van de Nederlandse gemeenschap, via onze



mensen die zullen worden overgeplaatst. We wilden het heel stil houden, maar, hoe je

het noemt, je bent in een positie waarvan we verwachtten dat we misschien

maximaal twee dagen in Nederland zouden zijn. Maar door onderhandelingen heeft

het langer geduurd, dus... We hoopten het dinsdagavond te kunnen doen voordat we

zouden vertrekken, maar nu zullen we het over 25, 48 uur doen en het zal via de

kanalen worden aangekondigd. Als iemand een ontmoeting met ons wil, dan

ontmoeten we elkaar en zien we wel waar we uitkomen. Hartelijk dank, en tot

morgen.
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